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One-stop-shop voor 
grafische producties

Drukkerij Ketelaars bestaat al ruim 26 jaar.  

Door in te spelen op de ontwikkelingen in de markt,  

zijn we door de jaren heen uitgegroeid tot  

een one-stop-shop voor grafische producties.  

Naast drukwerk bieden we printwerk, belettering,  

reclameborden, banieren, vlaggen, bedrijfskleding  

en beursmateriaal. Voor alles waar je als bedrijf  

je logo of andere (reclame-)uiting op bedrukt wil zien,  

kun je bij ons terecht, al vanaf één exemplaar,  

in zwart-wit of kleur. 

Bel of mail voor een vrijblijvende kennismaking, 

dan zetten wij de koffie voor je klaar!

Westwijk 13, 5406 XS Uden, 
T 0413 25 82 72, info@drukkerijketelaars.nl

www.drukkerijketelaars.nl IN DEZE UITGAVE O.A. BUITEN BEDRIJF STÊPÀN VAN DEN WIJNGAARD P6 
START-UP NOOIT MEER IN BEDRIJF P10 OP EIGEN WIJZE CAREZZO NUTRITION B.V. P15 
DIRECTIEKAMER VARIANT VERHUUR TOILETSERVICE P23 TOEN & NU OPTIEK 
VAN HOUT P24 ACHTER DE GEVEL COMPLIMENT B.V. P26 COLUMN BERRIE 
ABELEN P31 FAMILIEBEDRIJF DE VISSCHERIE P32

MAGAZINE VOOR ONDERNEMEND 
UDEN, BOEKEL EN ZEELAND
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Your challenge, 
your change

https://www.drukkerijketelaars.nl/


UDI’19/CSU 
Opgericht: 11 mei 1919 
Rood-wit-blauw (verticale streep) 
 
BEZOEKADRES 
Sportpark “Parkzicht” 
Parklaan 4 Uden 
  
CORRESPONDENTIEADRES
Gruunsel 23
5404 PS Uden
T. 0413-264529 
E. algemeen@udi19.nl 
I. www.udi19.nl 
  
Aantal leden 1-7-2023: 1674 
Aantal medewerkers: 160 
  
TEAMINFORMATIE 
15 seniorenteams mannen 
2 seniorenteams vrouwen 
51 jeugdteams jongens/gemengd 
2 jeugdteams meisjes 
2 G-teams 
groep mini-pupillen 
mini-trainingsgroep 
1 zaterdagveteranenteam 
trainingsgroep veteranen 
Walking Football 
2 groepen vrouwen 30+ 
Begeleiding teams: 230 personen 
  
EINDREDACTIE 
René van Vuuren

REDACTIE 
PR & Communicatie UDI’19 
pr@udi19.nl 
  
FOTOGRAFIE 
Léon de Beer
Lisa van der Kruijssen 
René van Vuuren 
UDI’19/CSU

DISTRIBUTIE CLUBMAGAZINE 
Fam. van der Wijst 
  
ADVERTENTIES 
Sponsorcommissie UDI’19 
  
VORMGEVING/ONTWERP 
ID and more 
  
DRUK 
Drukkerij Ketelaars Uden 
Oplage: 1500 
  

VOLG UDI’19 OOK OP

facebook.com/UDI19 

twitter.com/UDI19 

instagram/UDI19_uden

youtube.com/@udi19_uden
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24 8 vragen aan keeperstrainer Alwies Hendriks
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10Wim Scheen: 
‘Samen Sterk: De kracht  
van vereniging UDI’19/CSU’  

Rob Ketelaars: 
‘Verbinden: van jeugd naar 
het 1e elftal’

René Koenen:  
‘Vrouwen 1 gaat voor 
minimaal handhaving bij 
debuut in Hoofdklasse’

14
UDI blij met oud 1e elftal 
spelers

Sponsorcommissie: 
‘Samen maken we UDI 
sterk’

Niels van Casteren:  
‘Als UDI 1 voetbalt, moet het 
een evenement zijn’
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Meer weten?
Kijk op www.willemsuden.nl

“Willems Uden 
en UDI’19: 
topprestaties 
door techniek, 
motivatie 
en kwaliteit.”
Willems Uden adviseert, berekent, ontwerpt, 
realiseert én beheert alle werktuigbouwkundige 
installaties. Dat zijn hoofdzakelijk complexere 
installaties in de utiliteitsmarkt voor onder meer 
kantoren, bedrijfspanden, industriële gebouwen, 
(brede) scholen, multifunctionele accommodaties, 
sportaccommodaties en zorginstellingen. Hierbij 
geven we advies en koppelen we de wensen van 
de klant aan innovatieve technieken waardoor 
ideeën worden omgezet in een duurzaam en 
doordacht totaalconcept.

DUURZAME ENERGIE   |   WATER-, GAS  
EN SANITAIRTECHNIEK    |   VERWARM ING
VENTILATIE ENL UCHTBEHANDELING  
KOELING EN AIRCONDITIONIN G
REGELTECHNIEK EN GBS   |   INDUSTRIE

https://www.willemsuden.nl


BESTUUR

VOETBALZAKEN

PR COMMISSIE

Mark van de Meulenhof
Penningmeester
penningmeester@udi19.nl  

Remco Lips
Facilitaire Zaken
facilitair@udi19.nl   

Wim Scheen
Voorzitter
voorzitter@udi19.nl 

William van der Steen
Voetbalzaken
voetbal@udi19.nl 

Joost van Oort
Secretaris
algemeenbestuur@udi19.nl 

Tini van Hek
Vrijwilligerszaken
vrijwilligerszaken@udi19.nl 

William van der Steen
Voorzitter

voetbal@udi19.nl 

Tini van Hek (wnd.)
Coördinator organisatie bovenbouw

co.junioren@udi19.nl

Theo Appeldoorn 
Coördinator organisatie onderbouw

co.onderbouw@udi19.nl 

Tinie Timmers (wnd.)
Coördinator vrouwen/meiden

co.vrouwen.meiden@udi19.nl 

Carla Doeleman 
Coördinator G-voetbal 

co.g-voetbal@udi19.nl 

Tinie Timmers
Coördinator wedstrijdzaken

coordinator.wedstrijdzaken@udi19.nl

 

Vacant
Hoofd jeugdopleiding bovenbouw 

hjo.bovenbouw@udi19.nl 

Ruud Kuipers
Hoofd jeugdopleiding onderbouw 

hjo.onderbouw@udi19.nl 

Jeroen Prinsen
Technisch coördinator Onder 14 t/m 17

tco.onder14-17@udi19.nl 

Sebastiaan Toet
Technisch coördinator Onder 11 t/m 13

tco.onder11-13@udi19.nl 

Vacant
Technisch coördinator Onder 7 t/m 10

tco.onder7-10@udi19.nl 

Richard van den Boogaard 
Coördinator selectie senioren

co.seniorenselectie@udi19.nl 

Michel Theunisz 
Coördinator selectie vrouwen

tco.vrouwen.meiden@udi19.nl 

Rob Ketelaars
Coördinator selectie Onder 19 en 23

cos.onder19-23@udi19.nl 

René van Vuuren
Voorzitter
pr@udi19.nl

Léon de Beer
Kees van der Wijst
Levie Vriend
Wilco Zonneveld
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Beste leden, sponsoren en andere geïnteresseerden in het 
wel en wee van UDI’19/CSU.

Een presentatiegids is de kennismaking voor iedereen die 
dat wil met UDI’19/CSU, met de blik gericht op het naderen-
de seizoen. Dus is er een grote hoeveelheid ruimte gere-
serveerd voor de kennismaking met een aantal hoofdrol-
spelers binnen de vereniging.

Of die nu vrijwilliger, bestuurder, of speler of speelster van 
onze vaandelteams zijn of lekker ballen in één van de vele 
recreatieve teams maakt dan niet uit. Want dat maakt een 
vereniging nu juist tot vereniging, en het woord zegt het al 
“vereniging”, dat wil zeggen dat we het als leden met elkaar 
zullen moeten regelen en organiseren.

Daar hebben we iedereen bij nodig, in een positieve, fijne, 
opbouwende wijze van met elkaar omgaan. Dan merk je 
ook dat er veel, heel veel mogelijk is. En het blijft daarbij 
geven en nemen. 

En soms zit het mee en soms zit het tegen. Dat hebben 
we afgelopen seizoen wel gezien bij tal van zaken, die zich 
hebben afgespeeld.

Het meest in het oog springend was natuurlijk enerzijds 
de degradatie van het eerste mannenteam en in hetzelfde 
seizoen de promotie van ons eerste vrouwenteam naar de 
hoofdklasse. En dat dan ook nog eens in het jubileumjaar 
van 50 jaar vrouwenvoetbal bij UDI’19. En dat is beiden in 
ruime mate gevierd.

Voorwoord Wim Scheen

SAMEN STERK: DE KRACHT  
VAN VERENIGING UDI’19/CSU
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ERELEDEN & LID 
VAN VERDIENSTEN

EREVOORZITTER

Henk Salome

ERELID

Mario Boselie 

Mark van de Burgt 

Jan Donkers 

Jos van Duijnhoven

Minus van Eijl 

Frans Mikkers

Tinie Timmers

LID VAN VERDIENSTE

Tini van den Akker 

Wim van den Berg

Richard van den Boogaard 

Frans Borgsteijn

Leo van de Burgt 

Ria Ceelen-Dekkers

Bert Dekkers 

Carla Doeleman

Co Doeleman

Harrie van Gogh 

Sjef Groenemans

Thea van der Heijden-van Dijk 

Gert van den Hoven

Harrie Janssen 

Ad Stuiver

Mari Verhofstad

Henny Verstegen 

Jan Verstegen 

Ton van Vuuren 

Kees van der Wijst

Harold van Zutphen

Maar ook bestuurlijk zijn we na een pittig jaar in stabiel vaar-
water terechtgekomen en kunnen we met ons relatief jonge 
(gemiddeld) en ambitieuze team verder door stabiliseren en 
weder opbouwen.

We zijn dankbaar voor de sponsoren die ons jaarlijks onder-
steunen en dat ook zijn blijven doen gedurende de corona
crisis en de nasleep daarvan. Gelukkig hebben we ook het 
afgelopen jaar weer enkele partijen kunnen toevoegen 
aan onze sponsor-community. Toch staat het beschik-
bare  sponsorbedrag wat onder druk. Enerzijds is een aan-
tal  sponsoren vanuit de coronacrisis toch noodgedwongen 
afgehaakt. En ook de besluitvorming bij Jumbo raakt ons. 
Maar ook vanuit de fors opgelopen kosten van tal van zaken.

Samen met de nieuwe sponsorcommissie zijn we hard aan 
de slag om ook dit allemaal weer terug in balans te krijgen 
en op het peil dat noodzakelijk is om een vereniging als 
UDI te kunnen blijven laten functioneren op het huidige 
niveau. Dat betekent veel aandacht voor het binden van de 
 huidige  trouwe sponsoren en aantrekkelijk zijn voor  nieuwe 
 sponsoren, maar ook kritisch aan de uitgavenkant. Daar 
gaan we de komende tijd nog veel over horen.

Als club hebben we ook te maken met de omgeving waarin 
we functioneren, te beginnen met de gemeente. De fusie 
tot gemeente Maashorst heeft veel consequenties. Hopelijk 
gaat het samensmeltingsproces ons niet te veel hinderen in 
door ons gewenste en noodzakelijke ontwikkelingen.
Er is kortom, net als alle andere jaren hiervoor, voldoende te 
doen en we hopen blijvend op de steun van alle leden, vrijwil-
ligers, sponsoren, supporters en alle anderen die UDI’19/CSU 
een warm hart toedragen te kunnen rekenen.

Vanuit die wens hoop ik dat we een geweldig mooi seizoen 
mogen gaan beleven en dat wens ik u dan ook toe.

Wim Scheen,
Voorzitter UDI’19/CSU
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Bij CSU gaat de passie voor ons vak 
over van generatie op generatie, net 
zoals bij UDI’19, de club die   verbon-
den is met de inwoners van Uden. 
We delen de passie voor sport en 
begrijpen dat sport verbindt, zowel 
op als buiten het veld. Iedereen is 
welkom, ongeacht wie je bent of waar 
je  vandaan komt. Daarom is CSU al 
sinds seizoen 2017/2018 trotse hoofd-
sponsor. 

Mensen maken het verschil
Net zoals bij voetbal draait bij CSU 
alles om teamwork. Wij geloven dat 
mensen het verschil maken en dat 
succes wordt behaald door samen te 
werken en elkaars talenten te benut-

ten. Dit geldt voor zowel de medewer-
kers van CSU als voor de spelers van 
UDI’19. 

Persoonlijke aandacht staat 
voorop 
Om als team goed te kunnen preste-
ren is er ook  aandacht voor het indi-
vidu nodig. Daarom zorgen we op alle 
 mogelijke manieren goed voor onze 
medewerkers. We bieden het pro-
gramma ‘Fris in je Werk’, een uitge-
breid pakket om ervoor te zorgen dat 
onze medewerkers zich zowel fysiek 
als mentaal goed voelen. Zoals elke 
voetballer weet, zijn fysieke en men-
tale gezondheid onlosmakelijk met 
elkaar verbonden. Daarom bieden we 

onze collega’s o.a. gratis fysiotherapie 
en psychologische begeleiding aan 
en zijn er talloze opleidingsmogelijk
heden. Bij CSU is elke dag een kans om 
te groeien en uit te blinken. 

We geloven dat elk persoon het 
potentieel heeft om te  winnen, 
zowel op het voetbalveld als in het 
dagelijks leven. Net zoals een  goede 
coach hun  spelers begeleidt, biedt 
CSU persoonlijke aandacht en 
 diverse ontwikkelings mogelijkheden. 
We koesteren het talent en de  
passie van onze mensen, en dat laten 
we extra zien tijdens onze jaarlijkse 
 Uitblinkersverkiezing. Maar eigenlijk 
zijn alle collega’s bij CSU  winnaars.

CSU: sinds seizoen 2017/2018 trotse hoofdsponsor

CSU EN UDI’19: VOORUIT KIJKEN, 
KANSEN GRIJPEN EN STREVEN 
NAAR SUCCES
Wanneer je denkt aan Uden, denk je aan UDI’19. Maar ook aan CSU, het familiebedrijf dat al vijfen-
vijftig jaar deel uitmaakt van de Udense gemeenschap en waarvan het logo trots prijkt op het shirt 
van UDI’19. CSU heeft geen introductie meer nodig, graag vertellen we je hoe onze hoofdsponsor 
zich inzet voor succes, zowel op als buiten het voetbalveld. 
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Samenwerken met de wereld om 
ons heen 
Bij CSU werken meer dan vijftien-
duizend winnaars. Elke dag zetten 
zij zich vol enthousiasme in voor 
een  gelukkige, gezonde en gastvrije 
werk omgeving. Onze ambitie reikt 
 verder dan alleen ons eigen speelveld 
in de schoonmaakbranche. Wij zijn 
makers, creators. We blijven innove-
ren en werken samen met de wereld 
om ons heen, zodat we onze klanten 
en medewerkers steeds iets extra’s 
kunnen bieden. 

Inspiratie is overal te vinden, bijvoor-
beeld tijdens onze jaarlijkse CSU Inno-
vatie Boost, waarin we volop sessies 
en sprekers hebben die inspireren. 
Ook werken we met  innovaties zoals 
BE Clean, een schoonmaakapp die 
de beste schoonmaakroute bepaalt 

en weet hoe vuil een bepaalde plek is. 
Dit alles dankzij slimme sensoren.

Een knalgroen hart
Onze drive om een verschil te maken, 
beperkt zich niet alleen tot ons vak-
gebied. We zetten ons ook in voor 
een schonere wereld, omdat ons 
hart knalgroen is. We voelen de ver-
antwoordelijkheid om de wereld 
beter achter te laten voor de volgen-
de generaties. Daarom werken we 
volgens de duurzaamheidsdoelen 
van de Verenigde Naties. Bij CSU 
gebruiken we alleen maar duurzame 
schoonmaakmiddelen en we geloven 
dat iedereen een steentje kan bijdra-
gen aan een duurzame wereld. We 
 inspireren anderen graag om samen 
met ons deze uitdaging aan te gaan.

Onze inzet voor een duurzame wereld 

wordt ook buiten de regio erkend. We 
zijn alweer voor het tiende jaar op 
rij bekroond met het Top Employer 

certificaat, en staan we op nummer 
één in schoonmaak van de MT500, 
een toonaangevende lijst met de 
beste Nederlandse bedrijven. Deze 
erkenningen motiveren ons om nog 
meer impact te maken en elke dag 
vooruitgang te boeken, gedreven 
door teamspirit. 

Net zoals UDI’19, blijven we ons 
 inzetten om te  excelleren. We kijken 
vooruit naar wat er mogelijk is en 
benutten  kansen. We geloven in de 
kracht van ons team, de passie van 
onze mensen en de innovaties die we 
samen creëren. Samen gaan we de 
toekomst tegemoet, vol vertrouwen 
en met het verlangen om te blijven 
groeien en bloeien.
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Niels van Casteren is 44, geboren in Schaijk en woonachtig 
in Herpen. Hij woont samen met zijn vriendin en heeft twee 
kinderen. Na zijn middelbare school ging hij naar Fontys om 
de opleiding tot sportdocent te volgen. Dat werk doet hij nu 
op het TBL in Oss.

Hoe begon je voetbalcarrière?
‘’Ik speelde altijd in de jeugd van Herpinia, tot ik naar TOP 
Oss ging. Daar speelde ik tot en met de A1. Goed genoeg 
voor het eerste was ik niet, ik was geen  hoogbegaafde 
 speler, die kennis had ik wel. Toen ging ik terug naar 
 Herpinia, om me te focussen op mijn maatschappelijke 
carrière. Daar zette ik ook de knop om naar het trainer-
schap. Ik wilde een betere trainer worden dan voetballer. Ik 
ging als voetballer nog naar OSS’20, TEC, om als speler te 
stoppen bij Herpinia. 

Als jeugdtrainer begon ik bij TOP, waar ik de jeugd vier jaar 
deed. In die tijd haalde ik ook mijn KNVBdiploma’s. Daarna 
ging ik naar PSV, waar ik de O12 twee jaar trainde. Toen 
ging ik naar de jeugd van Vitesse, maar ik ambieerde een 
hogere leeftijdsgroep. Bij Vitesse begon ik ook als hoofd-
trainer van DESO, waar ik vijf jaar trainer van het eerste 
was. In die tijd promoveerden we van de Vierde Klasse naar 
de Hoofdklasse en werden we meerdere keren kampioen. 
Daarna ging ik naar Blauw Geel’38/JUMBO, waar ik zeven 
jaar zat en vorig seizoen in de KNVB-beker tegen VVV Venlo 
en FC Utrecht speelde.‘’

Waarom maakte je de overstap naar UDI?
‘’De plannen die ze bij Blauw Geel hadden pasten niet bij 
mijn ambities. Op het moment dat ik ging twijfelen over 
een volgend jaar, belde UDI. Dat was een club die al 14 jaar 

Kennismaken met Niels van Casteren, nieuwe hoofdtrainer van UDI 19/CSU: 

‘ALS UDI 1 VOETBALT,  
MOET HET EEN EVENEMENT ZIJN’
Niels van Casteren is dit jaar de hoofdtrainer van UDI 1. De trainer met een verleden als jeugdtrainer 
bij TOP Oss, PSV en Vitesse, komt over van Blauw Geel’38/JUMBO en heeft zin in zijn klus in Uden.
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niet heel succesvol is, en op langere termijn succes wil. 
Ze wilden opnieuw beginnen, en tekenden een vijfjaren-
plan uit. Daarin hadden ze duidelijke ambities, de club 
wilde graag dat ik deze als trainer mee ging bewerkstel-
lingen. Dat klonk zo goed, dat ik het gesprek aanging. 
Het werd al vrij snel duidelijk dat we dezelfde denkwijzen 
hanteren. Toen ging ik een compromis aan om van UDI 
een van de meest succesvolle clubs uit Noord-Brabant 
te maken.’’

Hoe ben je ontvangen bij UDI?
‘’Heel goed. Ik heb nog niet kennis kunnen maken met 
iedereen, maar heb al veel intensief contact gehad met 
de technische staf. Iedereen is heel respectvol en werkt 
superfijn. Ook zijn ze open. Dat vind ik fijn, want ik ben 
zelf ook heel open en duidelijk richting anderen.

Iets wat heel mooi was, was dat ik gelijk werd uitgenodigd 
voor de Business Club. Samen gingen we naar Neder-
land tegen Kroatië in de Nations League. Dat zijn mooie 
 dingen, met enthousiaste mensen. Iedereen heeft er zin 
in en heeft het gevoel dat we een nieuwe start maken. 
En dat voelt heel goed.’’

Hoe is het team en wat wil je daarmee doen?
‘’We hebben jonge en gretige jongens en spelers 
 binnengehaald met karakter. Tot nu toe gaat het super. 
Een aantal spelers zijn de speelwijze gewend, het gros 
moet aanhaken. Een aantal hebben de plank mis-
geslagen in de zomerstop. Dat neem ik ze niet kwalijk, 
maar een omslag moeten ze maken. En dat gaat lukken. 
Daar hoort discipline en een denkwijze bij. En dat kan 
met plezier en een biertje.

We willen dynamisch en met lef spelen, dus dat er 
veel gebeurt op het veld. Met 433, al kan je dat op tig 
 verschillende manieren spelen. Ik wil dat we enthousiast 
en dominant gaan spelen, georganiseerde chaos, en dat 
ook overbrengen op het publiek. We willen een beleving 
creëren voor de mensen langs de lijn.’’

Wat zijn je ambities?
‘’Meedingen om promotie naar de Derde Divisie. Maar we 
hebben ook subdoelen, zoals een Xaantal doelpunten 
scoren, punten halen of evenementen organiseren voor 
de club in een bepaalde maand. Als je alleen als doel hebt 
om te promoveren, word je afgerekend in mei. Ook kleine 
successen moet je vieren.

Over vijf jaar moeten we meespelen om de boven-
ste plekken in de een na hoogste amateurdivisie van 
 Nederland. Maar, hoe eerder hoe beter.’’
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Meer dan dertig jaar is 

Intersport Superstore het 

vertrouwd adres voor de vele 

UDI’19 voetballers. In de eerste 

jaren als Hypro Sport in het 

voormalige pand van Sport-

shop v/d Drift op de galerij en 

later als Intersport Superstore 

op de huidige locatie in de 

St. Janstraat 35 te Uden.

OFFICIAL SUPPLIER 

Naast dat leden van UDI’19 de 

weg naar onze winkel wisten

te vinden voor hun sportaan-

kopen, was dat ook het geval 

voor de inkopers van de 

vereniging. Intersport is dan 

ook sinds jaar en dag official 

supplier van UDI’19. Dat UDI’19 

en Intersport Superstore Uden 

elkaar al zo lang weten te 

vinden is niet verwonderlijk. 

Beiden staan voor kwaliteit en 

zijn op voetbalgebied toonaan-

gevend in de verre regio. 

 

Intersport is bij nagenoeg alle 

voetbalverenigingen in de om-

geving de official supplier en 

vaak ook een van hun belang-

rijkste sponsors.

Daarnaast heeft Intersport een 

van de grootste voetbal-

afdelingen van Zuid-Nederland. 

De twee belangrijkste voet-

balmerken Nike en Adidas zijn 

op deze afdeling vertegen-

woordigd met een uitgebreide 

voetbalcorner. Maar ook voor 

teamwearleverancier Masita, 

is er een aparte shop inge-

richt waar de clubkleding van 

UDI”19 prominent aanwezig is. 

Dit alles maakt Intersport Su-

perstore Uden tot dé voetbal-

autoriteit in de omgeving. 

INTERSPORT 
SUPERSTORE UDEN
Offical supplier UDI’19 en al jarenlang het vertrouwd adres 
voor alle UDI’19 leden.

                  WWW.INTERSPORTSUPERSTORE.NL

v.l.n.r. Willy van Erp, Manon van Erp, Patrick Koolen

Intersport 
Superstore 
Uden 
voor iedere 
sporter hét
juiste adres.
In de winkel aan de St. Janstraat in 

Uden stapt u in de belevingswereld 

van de échte sporter.

Op een totaal van maar liefst 3000 

vierkante meter aan sportplezier 

treft u de grootste keuze in tal van 

sporten, van alle topmerken. 

En voor alle disciplines is volop 

kennis en vakmanschap in huis. 

U kunt dus altijd rekenen op een

persoonlijk advies, niet zelden 

gegeven door medewerkers die 

de sport zelf beoefenen. 

Wij heten u alvast van harte welkom
op de St.Janstraat 35 te Uden. 

T H E  H E A R T  O F  S P O R T                   

https://www.intersportuden.nl/
https://www.intersportuden.nl/


Meer dan dertig jaar is 

Intersport Superstore het 

vertrouwd adres voor de vele 

UDI’19 voetballers. In de eerste 

jaren als Hypro Sport in het 

voormalige pand van Sport-

shop v/d Drift op de galerij en 

later als Intersport Superstore 

op de huidige locatie in de 

St. Janstraat 35 te Uden.

OFFICIAL SUPPLIER 

Naast dat leden van UDI’19 de 

weg naar onze winkel wisten

te vinden voor hun sportaan-

kopen, was dat ook het geval 

voor de inkopers van de 

vereniging. Intersport is dan 

ook sinds jaar en dag official 

supplier van UDI’19. Dat UDI’19 

en Intersport Superstore Uden 

elkaar al zo lang weten te 

vinden is niet verwonderlijk. 

Beiden staan voor kwaliteit en 

zijn op voetbalgebied toonaan-

gevend in de verre regio. 

 

Intersport is bij nagenoeg alle 

voetbalverenigingen in de om-

geving de official supplier en 

vaak ook een van hun belang-

rijkste sponsors.

Daarnaast heeft Intersport een 

van de grootste voetbal-

afdelingen van Zuid-Nederland. 

De twee belangrijkste voet-

balmerken Nike en Adidas zijn 

op deze afdeling vertegen-

woordigd met een uitgebreide 

voetbalcorner. Maar ook voor 

teamwearleverancier Masita, 

is er een aparte shop inge-

richt waar de clubkleding van 

UDI”19 prominent aanwezig is. 

Dit alles maakt Intersport Su-

perstore Uden tot dé voetbal-

autoriteit in de omgeving. 
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Intersport Superstore Uden al jaren het vertrouwd 
adres voor alle UDI’19 leden
Al ruim dertig jaar is Intersport Superstore het vertrouwd 
adres voor alle UDI voetballers. Naast dat de leden van 
UDI de weg naar de winkel wisten te vinden voor hun 
sportaankopen, was dat ook het geval voor de inkopers 
van de vereniging. Intersport is dan ook sinds jaar en dag 
de official supplier van UDI’19. Dat UDI’19 en Intersport 
Superstore Uden elkaar al zo lang weten te vinden is 
niet verwonderlijk. Beiden staan voor kwaliteit en zijn op 
voetbalgebied toonaangevend in de verre regio. 

Nieuwe kledinglijn sponsor
Samen met Intersport is UDI’19 met ingang van het 
nieuwe seizoen een nieuwe verbintenis aangegaan met 
het gerenommeerde voetbalkledingmerk Robey. Deze 
teamwearleverancier heeft al tal van BVO’s in haar outfits 
lopen. En vanaf komend seizoen dus ook UDI. De Udense 

voetbaltrots wordt komend seizoen gestoken in een 
speciaal ontworpen kledinglijn. Dus los van de prestaties 
op het veld, zullen vanaf seizoen 2023/2024 alle elftallen in 
deze super gave nieuwe outfit kunnen schitteren. 

Voetbalautoriteit
Naast sponsor van UDI’’19 is Intersport is bij nagenoeg 
alle voetbalverenigingen in de omgeving de official 
supplier. Daarnaast heeft Intersport een van de grootste 
voetbalafdelingen van ZuidNederland. De belangrijkste 
voetbalmerken Nike  en Adidas en Puma zijn op deze 
afdeling vertegenwoordigd met een uitgebreide 
voetbalcorner. Maar ook voor de nieuwe teamwear 
leverancier Robey, is er een aparte shop ingericht waar 
de clubkleding van UDI”19 prominent aanwezig is. Dit alles 
maakt Intersport Superstore Uden tot dé voetbalautoriteit 
van onze omgeving. 

Intersport Superstore Uden al jaren kledingsponsor van UDI’19/CSU

INTERSPORT SUPERSTORE UDEN 
VOOR IEDERE SPORTER HÉT ADRES
In de winkel aan de St. Janstraat in Uden stapt u in de belevingswereld van de échte sporter.  
Op een totaal van maar liefst 3000 vierkante meter aan sportplezier treft u de grootste keuze in 
tal sporten, van alle topmerken. En voor alle disciplines is volop kennis en vakmanschap in huis. 
U kunt dus altijd rekenen op persoonlijk advies, niet zelden gegeven door medewerkers die de 
sport zelf beoefenen. 



William van der Steen maakte 13 jaar deel uit van dat team en beleefde 
daarmee maar liefst 4 kampioenschappen. William was een gedegen 
linksachter, die regelmatig mee opkwam langs de lijn. Mark van de Meu-
lenhof speelde 7 seizoenen in het eerste team. Beiden mannen waren 
te vinden in de verdediging. Mark was voorstopper; hij was vanwege 
zijn lengte bijna onverslaanbaar in luchtduels. Met dit wapen wist hij 
ook regelmatig te scoren. Tegenwoordig maken Mark en William zich 
wederom verdienstelijk voor onze vereniging, maar nu op bestuurlijk 
niveau. Hoe fijn is het als een voetbalvereniging wordt bestuurd door 
mensen, die zelf op het hoogste amateurniveau gevoetbald hebben. We 

Oud UDI-1 spelers in het bestuur van UDI’19/CSU

UDI BLIJ MET OUD 1E 
ELFTAL SPELERS
Er is het laatste jaar op bestuurlijk niveau veel veranderd 
binnen de vereniging UDi’19/CSU. Er zijn bestuurders 
vertrokken, maar gelukkig mocht de vereniging ook 
enkele nieuwe mensen begroeten. Twee van hen zijn geen 
onbekenden voor de UDI aanhang, want in het verleden 
maakten beide heren zich verdienstelijk als spelers van 
ons eerste team. 

stellen beide heren nader aan u voor:

WILLIAM VAN DER STEEN 
Stap naar bestuur
Toen William op 33 jarige leeftijd stopte met actief voetballen bij onze 
vereniging, besloot hij zich te richten op het trainerschap. Via de C1, B1, 
A1 en het 2e team ging William zijn geluk te beproeven bij voetbalvereni-
ging Volkel, gevolgd door Prinses Irene uit Nistelrode. Hij was succes-
vol, maar om het diploma oefenmeester 1 te behalen moest hij teveel 
tijd investeren. Zijn gezin kreeg de voorkeur, maar William bleef het wel 
en wee van zijn clubje UDI’19 natuurlijk op de voet volgen. 

Voetballoopbaan 
WILLIAM VAN DER STEEN (49) 

1980 begonnen bij de Fjes van UDI
1990 naar jeugdopleiding Vitesse
1993-2006  speler 1e elftal UDI’19, kam

pioen in 1eklasse en driemaal 
in hoofdklasse, speelde mee in 
de bekerwedstrijd in de Arena 
tegen Ajax

2012 trainer Volkel
2016-2019 trainer Prinses Irene
2019  verkozen in TEAM VAN DE 

EEUW als linksachter
vanaf 2022  bestuurslid UDI’19/CSU,  

voetbalzaken
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Hij zag ook wel dat zaken rondom de selectie niet altijd even goed liepen 
en had daar zijn eigen ideeën over. Op aandringen van enkele vrienden 
besloot William vorig jaar de stap naar het bestuur te wagen. Tijdens 
de ledenvergadering bleek dat UDI heel verheugd was met de komst 
van voetbalman William van der Steen. William kreeg de portefeuille 
VOETBAL ZAKEN toegeschoven. Hij is daarmee verantwoordelijk voor 
het voetbaltechnische gedeelte binnen de vereniging. 

Doelen
Natuurlijk is het begrip VOETBALZAKEN veelomvattend. Als je de 
lijst commissies/personen bekijkt welke onder voetbalzaken valt tel 
je al gauw 25 namen. Coördinatoren voor diverse selecties, scouting, 
 opleiding jeugd, groepsleiders jeugd en technisch coördinatoren, zijn 
zomaar een greep uit deze lijst. De voornaamste doelstellingen van 
William zijn structuur aan te brengen in deze vele commissies, het 
verbeteren van de jeugdopleiding en UDI weer de beste en mooiste 
amateurvereniging te maken van onze regio. Dit vraagt natuurlijk veel 
overlegmomenten en dus veel tijd. William is vol energie aan deze taak 
begonnen. Een van zijn eerste opdrachten was het zoeken naar een 
nieuwe hoofdtrainer. “Daarin zijn we geslaagd”, zegt hijzelf, “want met 
het aantrekken van Niels van Casteren heeft UDI’19/CSU een kanjer in 
huis gehaald”. Verder vindt William het belangrijk dat randzaken in orde 
zijn, zoals de velden, kleding, trainingsfaciliteiten e.d. 

Supporters terug naar Parkzicht
William wist vooraf aan welke klus hij begon, maar er komt toch veel 
meer bij kijken dan hij gedacht had. Gelukkig geeft het werk Bij UDI 
hem veel energie. Natuurlijk richt William zich vooral op voetbaltech-
nische zaken. De nieuwe selectie belooft veel goeds en de namen van 
de begeleiders rondom het team zijn inmiddels ingevuld. William is er 
van overtuigd dat de vereniging mooie tijden tegemoet gaat en dat de 
aantrekkingskracht van ons vaandelteam, maar zeker ook van het 1e 
damesteam, dat na hun promotie actief zal zijn in de hoogste klasse, de 
supporters terug zal laten keren naar ons sportpark.

Voetballoopbaan 
MARK VAN DE MEULENHOF (43) 

1986  begonnen bij de Fjes van 
UDI’19

2007-2013 speler van ons 1e team
2009  kampioenschap 1e klasse
vanaf 2014  lid kascontrolecommissie
vanaf januari 2023  bestuurslid UDI’19/CSU,  

penningmeester
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MARK VAN DE MEULENHOF
Besturen doe je niet alleen
Mark is in het dagelijks leven werk-
zaam op de financiële afdeling van 
JUMBO in Veghel. Al een aantal jaren 
had hij zitting in de kascontrole
commissie van onze vereniging en 
dus is hij goed op de hoogte wat 
er financieel omgaat in een grote 
 vereniging als UDI’19/CSU. Vorig jaar 
kwam de club in bestuurlijke proble-
men, enkele bestuursleden, waar
onder de penningmeester, besloten 
te stoppen. Mark hielp de vereniging 
in die periode met adviezen, maar 
zijn drukke baan noopte hem het 
daarbij te laten. Echter, toen er van-
wege wat veranderingen op zijn werk 
meer ruimte voor Mark ontstond, 
stond niets meer in de weg om een 
verheugde voorzitter Scheen mee 
te delen dat hij wel interesse had om 
de vacature van penningmeester in 
te vullen. Tijdens een extra leden-
vergadering werd Mark door de aan-
wezige leden unaniem verkozen. Na 
een verkennende periode was Mark 
al snel thuis in de financiële wereld 
rondom UDI’19/CSU. Hij weet zich 
daarbij gesteund door een aantal 
mensen zoals Jos van Duijnhoven, die 
de contributiezaken verzorgt. Ver-
der werkt hij nauw samen met Sylvia 
Vogels, de beheerster van ons club-
huis. Ook onze wedstrijd secretaris, 

Tinie  Timmers, neemt werk uit Mark’s 
 handen middels de afwikkeling van 
zaken rondom bijv. boetes voor 
 spelers. Tot slot is Mark erg blij dat hij 
sinds kort op administratief gebied 
ondersteund wordt door Erwin Wolfs, 
evenals Mark  dagelijks werkzaam 
op financieel gebied. Mark is heel 
enthousiast gestart als penning-
meester en mede door de hulp van 
genoemde medewerkers heeft hij zijn 
zaakjes al aardig op orde. 

Sponsoren
UDI’19/CSU is een grote vereniging en 
daarom dient er op financieel gebied 
zorgvuldig gewerkt te worden. Naast 
de kantineopbrengsten, de contribu-
tie inkomsten en de opbrengst van 
de Kerstveiling is er veel meer geld 
nodig. Een belangrijke rol is daarin 
weggelegd voor de vele sponsoren, 
die UDI’19/CSU gelukkig telt. Deze 
groep bestaat momenteel uit 59 
leden, maar Mark streeft ernaar dit 
aantal uit te breiden naar het magi-
sche getal van 100. Hij is daarvoor 
op zoek naar personen, die hem met 
ideeën en activiteiten willen helpen 
dit doel te verwezenlijken. Binnen de 
groep ouders van jeugdleden zit vol-
gens hem nog veel potentieel, alleen 
kent het bestuur deze ouders vaak 
niet. Het zou mooi zijn als ouders, 
die de club via hun bedrijven ook 

 financieel willen helpen, zich via de 
trainers en leiders van het elftal van 
hun kind melden. Of natuurlijk recht-
streeks bij de penningmeester.

Succes
Tot zover de presentatie van deze 
twee kersverse bestuurders. Natuur-
lijk wensen we Mark en William veel 
succes toe met hun bestuurstaken. 
Hopelijk geeft het werk hen veel posi-
tieve energie om het nog vele jaren 
vol te houden. De laatste uitspraak 
van beide heren klinkt in elk geval als 
muziek in de UDI-oren: “UDI IS EEN 
FANTASTISCHE VERENIGING”.
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Grando Van der Wijst Uden
grando-uden.nl

Profiteer

nú!Geniet
vanaf het
begin.

www.zusje.nl
Reserveren: 0900-zusje

Avondvullend 
bourgondisch 
genieten...
Genieten van de lekkerste 
tapas en altijd een Zusje 
in de buurt!

https://www.grando.nl/vestigingen/grando-uden
https://zusje.nl/onze-zusjes/uden/


Als je beter slaapt, presteer je beter. ‘s Nachts herstelt het 

lichaam zich en wordt de energievoorraad weer aangevuld. Zo 

zorgt een goede nachtrust ervoor dat je je fit voelt en dat je 

beter kunt presteren. Daarom is een goed bed heel belangrijk. 

En waar scoor je nu een beter bed… 

Uitgeslapen voor de 
seizoensaftrap?

Beter Bed. Beter slapen, beter leven.

BBED2022-0054 Advertentie UDI A4.indd   1BBED2022-0054 Advertentie UDI A4.indd   1 28-07-2022   14:5028-07-2022   14:50

https://www.beterbed.nl


Eerste Periode
UDI’19/CSU opende het seizoen met 
een thuiswedstrijd tegen TOGB en 
had lange tijd een voorsprong voor-
dat het eindigde in een 22 gelijkspel. 
Daarna volgden drie opeenvolgende 
nederlagen, waaronder een kansloze 
3-0 nederlaag tegen VVSB en een 1-2 
thuisnederlaag tegen Blauw Geel’38. 
In een midweekse wedstrijd tegen 
Unitas kreeg Stijn van den Broek een 
rode kaart en verloren ze met 1-0. 

De uitwedstrijd tegen Gemert ein-
digde in een 00 gelijkspel, maar 
ze behaalden een overtuigende 3-1 
overwinning op DEM. Ze verloren met 
30 van HSC’21, maar vochten terug 

UDIvolger Fons Boekelder kijkt terug op het seizoen

EEN OVERZICHT VAN UDI’19/CSU 
IN DE DERDE DIVISIE
ADO’20 uit Heemskerk werd met groot machtsvertoon kampioen in de Derde Divisie en promo-
veert daardoor naar de Tweede Divisie. Voor UDI’19/CSU was het van tevoren al duidelijk dat het 
een zwaar seizoen zou worden. Onder leiding van trainer Lodewijk de Kruif ontbrak het de ploeg 
op alle fronten aan kwaliteit om een rol van betekenis te spelen in de Derde Divisie.

van een 0-2 achterstand naar een 2-2 
gelijkspel tegen OSS’20. Een nipte 10 
overwinning tegen Baronie volgde, 
met een doelpunt van Roald van Hout.

Ze verloren met 31 van Jos Water-
graafsmeer en met 0-2 van Quick in 
Den Haag. De laatste wedstrijd van de 
eerste periode was een 22 gelijkspel 
tegen Dongen, dat nog geen punten 
had behaald. UDI’19/CSU eindigde de 
eerste periode op de zestiende plaats 
met twee overwinningen, drie gelijke 
spelen en zeven nederlagen.

Tweede Periode
De tweede periode begon met een 
uitwedstrijd tegen UNA in Veldhoven. 

UDI’19/CSU kon geen vuist maken 
en verloor met 3-0. Tegen Groene 
Ster uit Heerlerheide behaalden ze 
in eigen huis een verdienstelijk 00 
gelijkspel. Daarna volgde een drama-
tische serie van vier opeenvolgende 
nederlagen voor de winterstop. Ze 
verloren met 20 van Hercules, met 
21 van ADO’20, met 40 van OJC Ros-
malen en met 5-1 van TOGB. Ondanks 
de nederlagen werden ze zelden weg-
gespeeld en was het verschil vaak 
slechts één doelpunt. 

Na de winterstop hervatte UDI’19/CSU 
de competitie met een thuiswedstrijd 
tegen VVSB, maar opnieuw  kwamen 
ze tekort. Ondanks een  sterke  
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wedstrijd verloren ze met 13. In de 
uitwedstrijd tegen Blauw Geel’38 uit 
Veghel leden ze opnieuw een nipte 
1-0 nederlaag. Ook tegen Gemert ver-
loren ze met minimaal verschil: 0-1. 
In de laatste twee wedstrijden van 
de tweede periode behaalden ze vier 
punten. Ze versloegen Baronie met 
32 in Breda dankzij doelpunten van 
Roald van Hout, Jeroen van Schoon-
hoven en Jan van de Haterd. 

Thuis tegen Unitas eindigde de wed-
strijd zoals hij begon, in een 00 
gelijkspel. De tweede periode ein-
digde met UDI’19/CSU op de laatste 
plaats, waarbij ze één overwinning, 
twee gelijke spelen en acht nederla-
gen behaalden.

Derde Periode
UDI’19/CSU stond onder druk in de 
derde periode om degradatie te 
vermijden. Ze verloren de eerste 
twee wedstrijden tegen DEM (10) en 
HSC’21 (21). Ondanks gelijke punten 

met Dongen, bleven ze boven hen op 
basis van doelsaldo. De overwinning 
op OSS’20 bracht enige hoop met een 
12 zege dankzij een eigen doelpunt 
en een slimme vrije trap. Tegen Jos 
Watergraafsmeer leden ze in de laat-
ste minuut een bittere 0-1 nederlaag. 
Quick in Den Haag was te sterk, en met 
tien man konden ze geen resultaat 
behalen. 

Dongen was de volgende tegenstan-
der, waar ze met 02 verloren. Tegen 
UNA behaalden ze geen resultaat en 
verloren ze met 0-2. De nacompeti-
tie was bijna onhaalbaar na een 30 
nederlaag tegen Groene Ster. Ze had-
den een sprankje hoop als ze de laat-
ste wedstrijd tegen Hercules zouden 
winnen. Helaas eindigde het in een 1-2 
nederlaag. 

In de uitwedstrijd tegen ADO’20 speel-
de Sander Maas, de voormalig UDI1 
keeper en tegenwoordig uitkomend 
als spits in een lager elftal verdedigde 

zijn doel met verve. Lars van Geelker-
ken opende de score, maar ADO’20 
won uiteindelijk met 31. Op dezelfde 
dag degradeerde ook vv Dongen. De 
laatste wedstrijd tegen OJC Rosmalen 
eindigde in een 12 nederlaag, ondanks 
een kopbaldoelpunt van Jan van de 
Haterd. UDI’19/CSU eindigde de derde 
periode op de laatste plaats met één 
overwinning en tien nederlagen.

Conclusie
Opmerkelijk is dat UDI’19/CSU deze 
competitie niet vaak echt is wegge-
speeld en vaak met slechts één doel-
punt verschil het onderspit moest 
delven. Trainer Lodewijk de Kruif 
moest in het voorbije seizoen een 
beroep doen op 28 spelers waaron-
der twee keepers. Hiervoor werd dan 
ook regelmatig een beroep gedaan op 
spelers van onder de 23 jaar. Om uit-
eenlopende redenen ontbraken vaak 
iedere week wel een of meerdere 
(basis)spelers door ziekte, blessures, 
schorsingen, studie en wat beslist 
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niet kan tijdens het lopende seizoen afmel-
dingen wegens vakanties! Maar toch, degra-
datie is een bittere pil voor de “Tricolores” die 
deze grote teleurstelling moeten verwerken, 
maar uiteindelijk was de concurrentie voor de 
Udenaren in de Derde Divisie toch te groot en 
was de selectie kwalitatief niet in balans. 

Nadat AWC en Kampong via de nacompetitie 
ten koste van Baronie en Jos Watergraaf-
smeer wisten te promoveren naar de Derde 
Divisie kregen de verliezers nog een herkan-
sing om zich te handhaven in de Derde Divisie. 
Dit omdat OFC Oostzaan bekend had gemaakt 
zich terug te trekken uit het zondagvoetbal 
kwam er een plaats vrij voor handhaving in de 
Derde Divisie. In een tweeluik tussen Baronie 
en Jos Watergraafsmeer bleek de ploeg uit 
Breda de sterkste en komen zij in het nieuwe 
seizoen wederom uit in de Derde Divisie. 

Naast de degradatie van Jos Watergraafs—
meer degradeerden zoals eerder gemeld  
UDI’19/CSU en VV Dongen rechtstreeks naar 
de Vierde Divisie. 

PALMARES UDI’19/CSU 
Hoofdklasse & Vierde Divisie*

Aantal seizoenen in de Vierde Divisie 24

Gespeelde wedstrijden  598

Gewonnen wedstrijden 276

Gelijkgespeelde wedstrijden 133

Verloren wedstrijden 191

Aantal punten 961

Doelpunten voor 1041

Doelpunten tegen 851

* Bijgewerkt t/m juni 2022

KAMPIOENSCHAPPEN & PROMOTIES

2021/2022 Promotie naar Derde Divisie 

2015/2016 Promotie naar Derde Divisie

2008/2009 Kampioen 1e klasse

2001/2002 Kampioen Hoofdklasse

1999/2000 Kampioen Hoofdklasse

1998/1999 Kampioen Hoofdklasse

1996/1997 Kampioen 1e klasse

1990/1991 Kampioen 1e klasse

1989/1990 Kampioen 2e klasse

1980/1981 Kampioen 2e klasse

1979/1980 Kampioen 3e klasse

1974/1975 Kampioen 4e klasse

1960/1961 Kampioen 3e klasse

1956/1957 Kampioen 4e klasse

1955/1956 Kampioen 4e klasse 

1946/1947 Kampioen 4e klasse
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www.moofpeople.com

Payrolling bij Moofpeople
Moofpeople is specialist in payrolling en biedt daarnaast een uitgebreid 

pakket aanvullende diensten. Onze consultants zijn thuis in tal 
van branches en verdiepen zich doorlopend in de mogelijkheden van 

nieuwe branches. Moofpeople werkt door heel Nederland.
 

Moofpeople staat voor:
 Oprechtheid
 Loyaliteit
 Waakzaamheid
 Tolerantie
 Samenwerking
 Harmonie
 Dienstbaarheid
 Ontzorging
 Vrijheid

Bezoekadres Anthonie Fokkerstraat 49d, 3772 MP Barneveld     Telefoon 033 763 0777     E-mail info@moofpeople.com

Workpol Afbouw BV
Voor al uw metal stud wanden 

en plafonds
Burg. Buskensstraat 24
5401 EE Uden
Tel. +31(0)413 330 160
verkoop@workpol.eu

https://moofpeople.com/
http://workpol.eu


Als regionaal opleidingscentrum is het nu eenmaal zo  
dat jongens en meiden uit de regio graag bij UDI’19 willen 
komen voetballen om zelf ook beter te worden. Goede 
trainers, selecties die op een hoog niveau spelen, meer 
weerstand op trainingen, enzovoort, zijn belangrijke 
argumenten om bij ons te willen voetballen. Maar bovenal 
moet dit gepaard gaan met PLEZIER!

Uiteindelijk is het doel van onze jeugdopleiding om zoveel 
mogelijk spelers uit onze opleiding in het 1e elftal te krij-
gen. Een belangrijke laatste stap is die van de jeugd naar 
de  senioren, een hele grote stap. Vandaar ook dat er door 
de KNVB enkele jaren geleden met een O23-competitie 
is begonnen. Sommigen kunnen rechtstreeks vanuit O19 
doorstromen, en anderen hebben meer tijd nodig om zich 
te ontwikkelen en kunnen dit via O23 bewerkstelligen.

Heel belangrijk hierin is ook de visie van het bestuur en 
voetbalzaken. Zij dienen een trainer aan te stellen die oog 
heeft voor talenten die in onze opleiding rondlopen, en hen 
juist de kans geeft om zich te kunnen laten zien. Dit kan 
door middel van stage, aansluiten bij trainingen, meegaan 
bij een oefenwedstrijd, en als ze er klaar voor zijn, opstellen 
in het 1e team. Geef ze vertrouwen en laat ze ook na een 
mindere wedstrijd staan!

De keerzijde is ook dat deze jonge spelers geduldig en 
 leergierig moeten zijn om hun doel te bereiken. Het is een 
grote stap en er komt veel meer bij kijken dan alleen het 
talent. In dit grote geheel is communicatie een heel belang-
rijk onderdeel om ervoor te zorgen dat er nog meer spelers 
doorstromen. Hiervoor is de organisatie ook aangepast.

Een Technisch Coördinator O23 en O19 moet proberen 
de verbinder te zijn. Regelmatig overleg met trainers,  
het bestuurslid voetbalzaken, en de technische  commissie 
is nodig. Vooruitkijken: welke talenten lopen er in de 
jeugd opleiding? Welke posities willen/moeten we over 
enkele jaren invullen? Ook met de spelers zelf is deze   
communicatie zeer belangrijk. Hoe gaat het met ze,  
zowel privé als met voetbal? Probeer duidelijk te maken/
krijgen wat hun sterke punten zijn, maar ook waar ze 
zich nog in kunnen verbeteren en hoe we dit kunnen 
 bewerkstelligen.

Door met z’n allen hieraan te werken, staan we voor een 
mooie toekomst. Ik wens iedereen een mooi, sportief en 
aantrekkelijk voetbalseizoen toe.

Rob Ketelaars,
TCO JO19-23  

VERBINDEN:  
VAN JEUGD NAAR HET 1E ELFTAL
Een veel gehoorde uitspraak op ons sportcomplex: “We moeten meer eigen jongens in het 1e laten 
spelen.” De vraag is dan: wat wordt er met eigen jongens bedoeld? Zijn dit spelers die echt uit het 
Udense zelf komen of ook die spelers die in de jeugdopleiding van UDI’19 hebben gevoetbald?
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Wil je je even voorstellen?
Mijn naam is Alwies Hendriks, ik ben 50 jaar en kom uit 
 Nijmegen. Ik woon samen met Peggy Coolen en we hebben 
twee geweldige dochters, Indy (20) en Evie (15).

Wat doe je in het dagelijks leven naast je taken als 
keeperstrainer?
In het dagelijks leven werk ik fulltime als docent en 
studenten coördinator bij het ROC Sport en Bewegen in 
Nijmegen. Ik heb als psychomotorisch therapeut met ver-
schillende doelgroepen gewerkt en vind het geweldig om 
mijn praktijkervaring over te brengen aan studenten in de 
leeftijd van 18 tot 23 jaar.

Heb je zelf ook gevoetbald/gekeept en bij welke 
vereniging?
Vanaf mijn 5de levensjaar begon ik al fanatiek met keepen 
bij SV Hatert. Mijn keeperstalent werd door N.E.C. opge-
merkt en daar heb ik een mooie tijd gehad tot mijn 18de 
jaar. Toen ik doorkreeg dat een profcarrière er niet inzat, 
ben ik teruggegaan naar SV Hatert, waar ik met oude 
jeugdvrienden kampioen werd.
Ik zat op het CIOS in Arnhem en kon via mijn voetbaldocent 
naar SC Bemmel, waar ik twee jaar in het eerste keepte. 
Vervolgens ben ik via Orion en AWC bij Quick 1888 terecht-
gekomen, destijds een grote club in Nijmegen. Hier heb ik 
14 jaar in het eerste elftal gekeept en heb ik mijn loopbaan 
op mijn 40ste afgesloten.

Hoe ben je terechtgekomen bij UDI’19/CSU?
Via de nieuwe trainer Niels van Casteren ben ik bij UDI’19 
terechtgekomen. Met hem heb ik het afgelopen jaar gewel-
dig gewerkt bij Blauw Geel’38. Zijn manier van werken op 
het gebied van spelopvatting, sportbeleving en de omgang 
met spelers sluiten goed aan bij de manier waarop ik zelf 
ook graag werk. Wat ook indruk op mij maakte om voor 
UDI’19 te kiezen, waren de gesprekken waarin de ambities 

Kennismaken nieuwe keeperstrainer

8 VRAGEN AAN  
ALWIES HENDRIKS
Alwies Hendriks (50) is de nieuwe keepers-
trainer van UDI’19/CSU. Hij heeft een verleden 
als keeper bij SV Orion, SC Bemmel, AWC, 
Quick 1888 en Blauw Geel’38. Daarnaast heeft 
hij ervaring opgedaan bij diverse selecties 
en jeugdselecties, waaronder Quick 1888 en 
SC Woezik. Daarnaast geeft hij clinics bij de 
Feyenoord Academie en verzorgt hij trainingen 
aan talentvolle keepers die zichzelf willen 
verbeteren. Hij stelt zichzelf even voor:

1

2

3

4
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Bekijk ons theaterprogramma 
via markantmaashorst.nl

van de club duidelijk werden. Ik heb er dan ook erg veel 
zin in om UDI’19 terug te brengen naar het niveau waar 
het thuishoort.

Bij welke clubs ben je werkzaam geweest als 
trainer?
Na mijn actieve loopbaan als keeper ben ik assis-
tenttrainer en keeperstrainer geworden bij Quick 
1888. Vervolgens heb ik de selectie en jeugdkeepers 
van BVC’18, Woezik en Orion getraind, en afgelopen 
seizoen was ik keeperstrainer bij Blauw Geel’38.

Kun je aangeven hoe je in de rol als keepers-
trainer verzeild bent geraakt?
Ik werd automatisch keeperstrainer en assistent- 
trainer bij Quick 1888, de club waar ik jarenlang heb 
gespeeld. Het groepsproces en hierin een bijdra-
ge leveren vond ik eigenlijk interessanter dan het 
keepers trainer zijn.
Mijn ambitie om de beste keeperstrainer te worden 
werd geprikkeld tijdens de coronatijd. In die periode 
trainde ik ongeveer 15 keepers vanuit de BVO en het 
topamateurniveau, en kreeg ik bevestiging dat mijn 
manier van werken erg gewaardeerd werd. Een aantal 
van hen begeleid ik nog steeds wanneer dat uitkomt, 
en ik heb mijn manier van werken ook toegepast bij de 
jeugdkeepers van Feyenoord.
Mede door mijn kennis en vaardigheden vanuit de psy-
chomotorische therapie kan ik keepers ook mentaal 
ondersteunen. Niet alleen de techniek en tactiek van 
het keepen zijn belangrijk, maar ook de persoonlijk-
heid en mentale veerkracht bepalen de prestaties van 
de keeper.

Wat is het meest bijzondere moment in je loop-
baan?
Onze ouders, die nooit een wedstrijd van ons misten 
en altijd kwamen kijken, konden uitgerekend niet bij 
de kampioenswedstrijd van Quick 1888 aanwezig zijn. 
Mijn broer Sjoerd en ik speelden die bewuste zondag 
niet gelijk, maar werden de week erna wel kampioen, 
en toen waren ze er wel bij. De ontlading blijft me 
altijd bij.

Wat zijn je verwachtingen voor het nieuwe 
 seizoen?
Ik ben maar met één doel naar UDI’19 gekomen en dat 
is promoveren! We willen het publiek graag vermaken 
met aantrekkelijk voetbal. De beleving van ons als 
team op het veld moet overslaan op het publiek, zodat 
we vele mooie wedstrijden beleven en iedereen trots 
kan zijn op deze mooie club.

6

5

7

8
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Wil je je even voorstellen?
Paul: Mijn naam is Paul Langen huijzen 
en ik ben 60 jaar. Geboren en  getogen 
in Uden, en getrouwd met Thea  
van Es uit het mooie Nisseroi. Wij 
hebben 2 zonen, Jesse 27 jaar en 
Connor 25 jaar.
Léon: Léon de Beer woonachtig in 
Uden, 58 jaar en getrouwd met Goze-
wien, 2 kinderen dochter Latriche en 
zoon Bradley.

Wat doe je in het dagelijks leven?
Paul: Overdag ben ik werkzaam als 
voorman/timmerman bij de Ujese 
woningfabriek Barli. Zij zijn gespecia-
liseerd in modulaire huisvestigingen, 
maar ook de vakantieparken van de 
Roompot rollen bij ons uit de fabriek. 
Léon: Ik ben werkzaam als bedrijfs-
leider bij BouwPartner Schutboom in 
Boekel, leverancier van bouwmate-

rialen, hout en kozijnen aan aanne-
mers, zelfbouwers en particulieren 
en sinds dit jaar met showroom en 
een bouwshop. Ook ben ik lid van de 
PR commissie van UDI’19 en regisseur 
‘tijdens de carnaval bij het evenement 
‘Op Volle Knoeren’ van De Knoerissen.

Je bent een echte clubman, wat 
maakt UDI’19 zo bijzonder?
Paul: Tja,wat maakt UDI zo bijzonder? 
Elke keer als ik door de voordeur naar 
binnen loop denk ik, ik voel me hier 
thuis. Dit begon eigenlijk al toen ik als 
klein menneke bij UDI kwam. De oude 
Jan vd Burgt (vader van Wilma) stond 
toen nog achter de bar. Het voelde 
gewoon vertrouwd. En dit gevoel is 
nooit meer weggegaan.
Léon: UDI is een grote, toonaan-
gevende club in de regio met een 
mooie historie en een prachtig sport-

park. Altijd betrokken geweest als 
jeugdleider, sponsorcommissie, PR 
bestuurslid en nu alweer een aantal 
jaren lid van de PRcommissie. Mijn 
vrouw en ik gaan vaak samen de uit 
en thuiswedstrijden van UDI1 kijken 
en daarnaast werkt Gozewien ook 
bijna elk weekend achter de bar in de 
huiskamer/kantine.

Je bent al eerder betrokken 
geweest bij UDI-1. Waarom keer je 
terug? 
Paul: In 2010 vroeg de toenmalige 
trainer Chris vd Dungen me om bij 
UDI 1 te komen als materiaalman, na 
het vertrek van Mari Verhofstad. Ik 
begon als materiaalman en toen Leon 
de Beer, de teammanager, stopte, 
nam ik die rol op me. Ik werkte samen 
met verschillende trainers: 1 jaar 
met Chris vd Dungen, 3 jaar met Bert 

Kennismaken met teammanagers Paul Langenhuijzen en Léon de Beer

VERTROUWDE GEZICHTEN ALS 
TEAMMANAGERS
Paul (60) en Léon (58)  zijn vertrouwde gezichten op sportpark Parkzicht. De heren nemen opnieuw 
de positie in die ze enkele jaren geleden hebben bekleed, namelijk teammanager van UDI-1. 

V.l.n.r. Paul Langenhuijzen en Léon de Beer
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Winnen

Anders denken, 
gewoon doen!

www.vandoren.nl

Ruijs, 5 jaar met Bas Gösgens en 1 jaar met Stefan 
Hoogsteder. Later begeleidde ik 2 jaar lang de ‘Onder 
23’-groep als teammanager.

Vorig jaar had ik geen vaste rol, maar toen  Etienne 
Alvares (teammanager) vroeg of ik kon invallen, 
stemde ik toe. Ik viel afgelopen jaar meerdere keren 
in als teammanager. Na de aankondiging dat  trainer 
Niels van Casteren naar UDI zou komen, werd ik 
door de assistent-trainer en TC benaderd om het 
 komende seizoen de staf te versterken.
Léon: Voor het seizoen 2008-2009 ben ik gevraagd 
door Mario Boselie om teammanager te worden bij 
het eerste en heb dit 8 seizoenen met veel plezier 
gedaan. De vraag kwam afgelopen mei en heb hier-
over nagedacht en na een positief gesprek met de 
nieuwe trainer Niels van Casteren hoefde ik niet 
meer na te denken. De reden om terug te keren is 
de uitdaging dat we zsm weer terug willen keren 
naar de Derde Divisie en daarna te kijken wat nog 
meer mogelijk is dat geeft mij de motivatie om het 
 nogmaals op me te nemen.

Wat is je meest bijzondere moment in je loop-
baan?
Paul: Dat was de promotie naar de Derde Divisie zijn 
met Bas Gösgens. Maar natuurlijk ook de promotie 
met Lodewijk de Kruif naar de Derde Divisie. Ik viel 
toen in voor Etienne. De spanning toen tegen sv 
 O  rion, na verlenging strafschoppen nemen en dan 
met de laatste strafschop de promotie  afdwingen. 
De ontlading bij spelers, staf en publiek was  geweldig 
groot. 
Léon: Eén van de mooiste momenten was in het 
eerste seizoen als teammanager onder  trainer John 
Meijs kampioen geworden en de promotie weer terug 
naar de Hoofdklasse. En daarnaast de promotie naar 
de Derde Divisie in het seizoen 2016-2017 met prach-
tige finale thuis tegen SWZ Boso Sneek.

Wat zijn je verwachtingen voor het nieuwe 
seizoen?
Paul: Moeilijk te zeggen. Nieuwe trainer, veel nieu-
we jongens. Maar wat ik er tot nu toe van heb gezien, 
zeer goed. Trainer met veel ambitie en visie. Er wordt 
scherp getraind en veel verwacht van de jongens. 
Dus uitgangpositie moet altijd top 3 zijn. Minimaal 1 
periodetitel pakken en scherp zijn in de beker. Maar 
mochten we geen periodetitel pakken, dan ben ik ook 
tevreden met plaats 1 in de Vierde Divisie (haha).
Léon: Door de vernieuwing van de selectie en staf 
kunnen we gaan spelen om zo snel als mogelijk terug 
te komen in de Derde Divisie.

https://www.oostendorp-autogroep.nl/
https://www.vandoren.nl/


De geschiedenis van SCU
De supportersclub werd opgericht in 1996 door een groep 
trouwe supporters, die bij elkaar kwamen aan de keukenta-
fel bij Piet van der Heijden op de kleuter. Het oorspronkelijke 
bestuur bestond uit Cees Rokven, Piet van der Heijden, Jan 
Verhoeven en Frans Verwijst. In die tijd hadden we nog geen 
penningmeester, maar mijn vrouw nam tijdelijk deze rol op 
zich totdat we Theo van Geene vonden als onze officiële 
penningmeester.

In die periode kende de supportersclub een enorme groei, 
mede dankzij de vele successen van UDI’19. Het aantal leden 
steeg naar 350, en het waren echt de gloriedagen, met tal-
loze kampioenschappen en zelfs de historische wedstrijd 
tegen Ajax in de toen net geopende Arena. Het waren onver-
getelijke tijden voor zowel UDI’19 als de supportersclub. 

Wat doet de SCU voor UDI?
De Supportersclub van UDI’19 is een actieve en betrokken 
partner voor de gehele vereniging. Al vele jaren fungeren ze 
als bordsponsor en ondersteunen ze diverse evenementen, 
zoals de jaarlijkse Open Dag en het SCU Kerstzaalvoetbal 
tijdens de kerstvakantie. Naast deze betrokkenheid heeft 
de SCU ook een belangrijke rol gespeeld bij het realiseren 
van zowel kleine als grote projecten voor de vereniging. 

Enkele prachtige voorbeelden hiervan zijn:
• De nieuwe goaltjes voor onze jeugd
• De 200 zonnepanelen die liggen op de UDI-gebouwen
• De geluidsinstallatie op het complex
• De realisatie van de speeltuin

Om deze projecten te bekostigen, organiseert de Suppor-
tersclub alweer 20 jaar lang een Mega-rommelmarkt met 
Pinksteren. Deze succesvolle rommelmarkt is uitgegroeid 
tot de grootste in de regio, met meer dan 300 kramen en 
jaarlijks meer dan 6000 bezoekers. Dankzij deze rommel-
markt heeft de Supportersclub een belangrijke inkomsten-
bron waarmee ze de mogelijkheid hebben om waardevolle 
projecten bij UDI’19 te financieren. Het succes van de rom-
melmarkt versterkt hun toewijding aan de vereniging en 
draagt bij aan een bloeiende gemeenschap bij UDI’19. 

Wil je lid worden van de Supportersclub?
Onze jaarlijkse contributie bedraagt slechts € 12,00 per 
persoon, en voor het partnerlidmaatschap is het € 17,50 per 
jaar. Als je lid wilt worden, kun je je aanmelden bij één van 
onze bestuursleden. Als lid mag je bij elke thuiswedstrijd 
van UDI-1 stemmen op de “Man of the Match”. Aan het einde 
van het seizoen wordt de speler met de meeste stemmen in 
het zonnetje gezet.

Daarnaast organiseren we jaarlijks een fietstocht, gevolgd 
door een supergezellige BBQ die tot in de late uurtjes door-
gaat. Het is altijd een geweldige gelegenheid om samen te 
genieten van goed gezelschap en lekker eten.

SUPPORTERSCLUB UDI’19: 
AL JAREN TROUWE SUPPORTER VAN UDI
Al ruim 25 jaar lang steunt de Supportersclub UDI’19 het vaandelteam en biedt ze ondersteuning 
aan de vereniging bij diverse projecten en activiteiten.

Bestuur van de SCU

Frans Verwijst voorzitter

Piet van Wijk penningmeester

Rien Hendriks secretaris

Peter Rooijendijk bestuurslid

Manno v.d. Burg bestuurslid

www.supportersclubudi19.nl
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NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

1 za 26 augustus 19:00 SV Venray - UDI‘19/CSU

2 zo 3 september 14:00 UDI‘19/CSU - SC Kruisland

3 zo 10 september 14:30 RKSV Nuenen - UDI‘19/CSU

4 zo 17 september 14:00 UDI‘19/CSU - Nemelaer

5 zo 24 september 14:30 Unitas’30 - UDI‘19/CSU

6 za 30 september 18:00 UDI‘19/CSU - Achilles Veen

7 zo 8 oktober 14:30 HVCH - UDI‘19/CSU

8 za 14 oktober 19:00 UDI‘19/CSU - Best Vooruit

9 zo 29 oktober 14:00 Dongen - UDI‘19/CSU

10 zo 5 november 14:00 UDI‘19/CSU - Orion

11 zo 12 november 14:30 Goes - UDI‘19/CSU

12 zo 19 november 14:00 UDI‘19/CSU  Juliana ‘31

13 za 25 november 18:00 Halsteren - UDI‘19/CSU

14 zo 3 december 14:00 UDI‘19/CSU - Wittenhorst

15 zo 10 december 14:00 EVV Echt - UDI‘19/CSU

NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

16 zo 21 januari 14:00 UDI‘19/CSU - SV Venray

17 zo 28 januari 14:30 SC Kruisland - UDI‘19/CSU

18 zo 4 februari 14:00 UDI‘19/CSU - RKSV Nuenen

19 zo 18 februari 14:30 Nemelaer- UDI‘19/CSU

20 zo 25 februari 14:00 UDI‘19/CSU - Unitas ‘30

21 za 2 maart 14:30 Achilles Veen - UDI‘19/CSU

22 zo 17 maart 14:00 UDI‘19/CSU - HVCH

23 zo 24 maart 14:30 Best Vooruit - UDI‘19/CSU

24 zo 7 april 14:00 UDI‘19/CSU - Dongen

25 zo 14 april 14:00 Orion - UDI‘19/CSU

26 zo 21 april 14:00 UDI‘19/CSU - Goes

27 zo 5 mei 14:00 Juliana ‘31  UDI‘19/CSU

28 zo 12 mei 14:00 UDI‘19/CSU - Halsteren

29 za 18 mei 18:00 Wittenhorst - UDI‘19/CSU

30 za 25 mei 18:00 UDI‘19/CSU - EVV Echt

VIERDE DIVISIE C - SEIZOEN 2023/2024

Achilles Veen
Sportpark De Hanen Weide
Groeneweg 4
4264 RN Veen
www.achillesveen.nl

Best Vooruit
Sportpark de Leemkuilen
Sportlaan 4
5683 CS Best
www.bestvooruit.nl

Dongen
Sportpark De Biezen 
Min Goselinglaan 1A
5103 BH Dongen
www.vvdongen.nl

EVV Echt
Sportpark In de Bandert
Sportpad 3
6101 LJ Echt
www.evvecht.nl

Goes
Sportpark Het Schenge
Geldeloozepad 1F
4463 AJ Goes
www.vvgoes.nl

Halsteren
Sportpark De Beek
De Beeklaan 31
4661 RK Halsteren
www.rksvhalsteren.nl

HVCH
Sportpark De Braaken 
Binnenweg 1
5384 RE Heesch
www.hvch.nl

Juliana ‘31
Sportpark De Broeklanden
Broekkant 39
6581 AC Malden
www.svjuliana31.nl

SC Kruisland
Sportpark ’t Hoogje
‘t Hoogje 1
4756 CP Kruisland
www.sckruisland.nl

Nemelaer
Sportpark De Walzaad
Sportlaantje 1A
5076 AM Haaren
www.nemelaer.nl

RKSV Nuenen
Sportpark de Oude Landen
Pastoorsmast 14
5673 TD Nuenen
www.rksvnuenen.nl

Orion
Sportpark Mariënbosch
Nijmeegsebaan 143
6525 DX Nijmegen
www.sv-orion.nl

Unitas’30
Sportpark De Lage Banken
Concordialaan 210
4871 ZD Etten-Leur
www.unitas30.nl

SV Venray
Sportpark De Wieen
Sportlaan 6
5801 AH Venray
www.svvenray.nl

Wittenhorst
Sportpark Ter Horst 
Wittebrugweg 3
5961 NJ Horst
www.rksv-wittenhorst.nl
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SPONSORING:  
SAMEN MAKEN WE UDI STERK
Bij UDI staat het bieden van sportief voetbalvermaak, zowel prestatief als recreatief, zowel actief 
als passief, centraal. Dat betekent dat we elk weekend alle leden van onze vereniging een plek wil-
len geven om hun hobby te kunnen uitoefenen. 

Onze vrijwilligers zijn hierbij de 
drijvende kracht en zij geven ons 
bestaansrecht, want zonder alle 
vrijwilligers zou het runnen van een 
amateurvoetbalvereniging niet kun-
nen. We zijn enorm blij dat we kunnen 
steunen op vele leden die ons helpen 
met het trainen, coachen en bege-
leiden van de elftallen of die op een 
andere manier hun bijdragen leveren, 
bijvoorbeeld het onderhouden van 
ons sportpark of het organiseren van 
allerlei activiteiten. Deze vrijwilligers, 
die zich kosteloos inzetten voor de 
vereniging, zorgen ervoor dat we aan 
een belangrijk deel van de organisatie 
van de activiteiten geen geld hoeven 
uit te geven, doordat deze leden zich 
kosteloos inzetten voor UDI’19.

Om echter alle activiteiten van UDI’19 
te kunnen blijven aanbieden, is wel 
degelijk geld nodig. Geld dat we in eer-
ste aanleg ontvangen via de contribu-
ties van onze leden en de opbrengsten 
vanuit de kantine. Een zeer belangrijke 
andere inkomstenbron zijn sponsor
inkomsten. Zonder onze sponsoren 
zouden we de contributie of prijzen 
in de kantine verder moeten verho-
gen, of het activiteitenniveau moeten 
inperken. En dat willen we niet.

Maar veel zaken bij een vereniging kos-
ten natuurlijk wel geld. Bij UDI vinden 
we het belangrijk om alle leden een 
goede accommodatie te kunnen aan-
bieden met voldoende ruimte om alle 
activiteiten te huisvesten. Dat bete-

kent dat de velden onderhouden moe-
ten worden en dat de kleedkamers en 
de kantine schoon en onderhouden 
moeten worden. Daarnaast willen we 
ervoor zorgen dat we voldoende ballen 
en doelen hebben, en ook gas, water 
en licht kosten natuurlijk geld.

Sponsormogelijkheden
Sponsoring kennen we bij UDI’19 in 
verschillende vormen. We bieden 
een breed pakket aan sponsor-
mogelijkheden aan: sponsoring van 
UDI 1, sponsoring van de Vereniging 
UDI’19, sponsoring van kleding, spon-
soruitingen op het LEDscherm, UDI 
ClubTV  en reclameborden, veld
adoptie, sponsoring jeugd(teams) en 
bijdragen in kosten van specifieke 
aankopen, investeringen of evene-
menten.

Belangrijk bij sponsoring is dat we de 
bestaande sponsoren de aandacht 
geven die passend is bij de aard en 
omvang van de sponsoring en de 
behoefte van de sponsor zelf, waarin 
we graag onze dankbaarheid  minimaal 
enkele keren per jaar  overbrengen. 

Op zoek naar nieuwe sponsorcommissie-leden
Op dit moment zijn we op zoek naar leden, ouders van leden of  sponsoren 

die het leuk vinden om deze commissie mede vorm te geven. Na de jaren-

lange inzet van enkele vooraanstaande UDIleden hebben zij helaas 

afscheid genomen van deze commissie en zoeken we nieuw bloed. Mocht u 

zelf interesse hebben om een bijdrage te leveren aan de sponsor commissie 

of mensen kennen die dit leuk zouden vinden, dan horen we dat graag.  

Via Mark van de Meulenhof sponsoring@udi19.nl.

Businessclub–event: Nederland - Kroatië
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Alle sponsorbijdragen stellen ons 
bovendien in staat de (voetbal)-
activiteiten die we aanbieden zo goed 
mogelijk aan te bieden en de kosten 
ervan voor de leden zo laag mogelijk 
te houden. Bij deze:  sponsoren, dank 
voor jullie hulp en ondersteuning. 
Omdat inflatie ervoor zorgt dat de kos-
ten van een voetbalvereniging jaarlijks 
stijgen, is het vinden van  nieuwe spon-
soren enorm belangrijk. Dit doen we 
vanuit de  sponsorcommissie.

Nieuwe sponsoren
Bij sponsoring is het van belang dat we 
potentiële nieuwe sponsoren moeten 
leren kennen. Hiervoor hebben we 
elkaar nodig, want elk weekend staan 
er vele ouders en verzorgers langs de 
kant die werken bij bedrijven uit de 
regio Uden die de club een warm hart 
toedragen en die bereid zijn hun naam 
te verbinden aan de Vereniging UDI’19 
in het algemeen en/of UDI 1 in het bij-
zonder. Daarnaast zijn diverse ouders 
zelf ondernemer en willen met hun 
bedrijf wellicht ook een bijdrage leve-
ren aan de bekostiging van de voetba-
lactiviteiten van UDI’19. Ook met hen 
komen we natuurlijk graag in contact.

In het nieuwe seizoen zullen we ook 
onze leiders en trainers vragen om 
ons hierbij te helpen. Zij hebben pri-
mair de eerste contacten met deze 
nieuwe sponsoren. Het mooie is dat 
vele potentiële sponsoren elk week-
end al op ons sportpark aanwezig zijn.

Businessclub
Naast de reeds genoemde vormen 
van sponsoring kennen we bij UDI’19 
een businessclub. De businessclub 
bestaat uit een groep ondernemers 
uit de regio Uden die jaarlijks  enkele 
leuke activiteiten organiseren om 
voetbal en netwerken te combine-
ren. Vele leden van de businessclub 
zijn al lang lid en hebben een histo-
rie als actief lid, als ouder van een 
zoon of dochter die lid is of die op 
een andere manier het leuk vindt om 
een voetbalclub te ondersteunen met 
een  dergelijk lidmaatschap. Daar-
naast zijn er vele voorbeelden van 
sponsoren die elkaar via UDI hebben 
 gevonden en elkaar op velerlei gebied 
hebben kunnen verder helpen.

De uitdaging voor de komende jaren 
is om het sponsornetwerk van UDI’19 
te vergroten. Hoe groter deze groep 
is, des te leuker het is. Als sponsor 
van UDI levert u een bijdrage aan 
het verenigingsleven en heeft u de 
mogelijkheid om uw eigen netwerk 
verder uit te breiden. In de omvang 
en de frequentie die u prettig vindt. 
We denken graag met u mee hoe we 
uw sponsorschap zo goed mogelijk 
 kunnen vormgeven. Wie weet kunnen 
we u later dit seizoen begroeten als 
nieuwe sponsor. We kijken hier naar 
uit, hopelijk u ook!

Sponsorcommissie UDI’19/CSU

Nieuwjaarsveiling 2023
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9  JORDY HUYBERS
4-6-2002
Aanvaller

vorige clubs:
UNA, FC Eindhoven

1  JOB SCHUURMAN
12-6-1999
Doelman 

vorige clubs:
Vitesse, NEC, Go Ahead Eagles, TOP Oss

24  JARNE GORDIJN
28-2-2003
Doelman 

vorige clubs:
FC Den Bosch, rksv Schijndel

4  JOEP ENGELEN
17-1-1999

Verdediger/Middenvelder

vorige clubs:
NEC, OSS’20

12  JOEP OFFERMANS
11-11-2003
Aanvaller

vorige clubs:
rkvv ERP

3  JARI VAN GINKEL
9-1-1997

Verdediger

vorige clubs:
Beuningse Boys, VV Alverna, OSS’20

6  STIJN VAN DEN BROEK
3-6-1999

Middenvelder

vorige clubs:
Berghem Sport, Willem II, 

NEC, SV TOP

5  DICK SMITS
29-4-1990
Verdediger 

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

14  PAUL VAN DER VLIST
28-6-1996

Middenvelder

vorige clubs:
UDI’19, sv TOP

7  DANI THEUNISSEN
5-8-1999
Aanvaller

vorige clubs:
Helmond Sport, NEC

2  TEUN BLOEM
15-5-2000
Verdediger

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

SELECTIE 
UDI’19/CSU
Vierde Divsie C • Seizoen 2023/2024

10 RAOUL OOMEN
29-9-1998

Middenvelder

vorige clubs:
NEC, UDI’19, HVCH

11  JAN VAN DE HATERD
17-6-2000
Aanvaller 

vorige clubs:
FC Den Bosch Jeugd, HVCH Heesch

8  SIMON CUPPEN
10-1-2001

Middenvelder

vorige clubs:
Jeugd UDI’19
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16 VINCE DUITS
31-1-2002
Aanvaller 

vorige clubs:
HVCH, NEC, Blauw Geel’38

21  NOUD KRAAN
21-12-1999
Verdediger

vorige clubs:
UDI’19, sv TOP 

NIELS VAN CASTEREN
Hoofdtrainer

JURGEN VAN DE GOOR
Assistent-trainer

 20  MICK VAN DE VOORT
27-9-2002
Verdediger

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

17  SEM CURVERS
31-10-2002

Middenvelder

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

15  SAM VAN VELDHOVEN
11-1-2001

Verdediger

vorige clubs:
sv TOP

23  JUUL BONGERS
6-1-2004

Middenvelder 

vorige clubs: 
Jeugd UDI’19

22  NOAH WERNER
1-1-2001

Verdediger

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

LÉON DE BEER
Teammanager

PAUL LANGENHUIJZEN
Teammanager

GRAHAM MCQUEEN
Verzorger

ALWIES HENDRIKS
Keeperstrainer

 19  RAI MULDERS
7-10-2002
Aanvaller

vorige clubs:
Jeugd UDI’19

18  TIJN VAN DE GOOR
6-3-2003

Middenvelder 

vorige clubs:
Jeugd UDI’19
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V.l.n.r. Jarne Gordijn en Job Schuurman
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Job Schuurman, 24 jaar oud en afkomstig uit Bemmel, is 
een veelzijdige jongeman. Naast zijn passie voor voetbal 
heeft Job altijd gestudeerd. Hij heeft een MBO Niveau 4 
diploma behaald in de richting marketing, communicatie 
en evenementenorganisatie en heeft ook zijn propedeuse 
in voeding en diëtetiek op zak. Momenteel is Job op zoek 
naar een fulltime werkplek. Buiten het voetbal houdt hij 
ervan om te wielrennen en tijd door te brengen met vrien-
den.

Ook de andere nieuwkomer bij UDI’19/CSU, Jarne  Gordijn, 
steld zich voor. Jarne, 20 jaar oud en afkomstig uit 
 Schijndel, is in april begonnen aan de politieacademie. 
Hij studeert voor hoofdagent en zal nog twee jaar aan zijn 
opleiding werken.

Een indrukwekkend voetbalverleden
Zowel Job als Jarne hebben een indrukwekkend voetbal-
verleden. Job heeft maar liefst 11 jaar in de jeugdopleiding 
van Vitesse gespeeld voordat hij de overstap maakte naar 
N.E.C. Nijmegen, waar hij nog eens 3 jaar actief was. Na 
een seizoen bij Go Ahead Eagles en een halfjaar bij Top Oss, 
maakt Job nu de overstap naar UDI’19/CSU.

Jarne begon zijn voetbalcarrière bij RKSV Schijndel, maar 
vertrok op jonge leeftijd naar Willem II/RKC. Later ging  
hij naar Brabant United, om uiteindelijk bij FC Den Bosch  
te belanden. Na zijn 18e keerde Jarne terug naar RKSV 
Schijndel, waar hij twee seizoenen speelde voordat hij nu 
aansluit bij UDI’19.

Kwaliteiten op het veld
Als keeper hebben zowel Job als Jarne hun eigen sterke 
punten. Job beschouwt zichzelf als een allrounde keeper 
met een goede beheersing van beide benen. Hij houdt van 
voetballende oplossingen en kan zowel beslissend zijn met 
reddingen als in ééntegenéén situaties. Jarne is vooral 
sterk in het organiseren van de verdediging. Gedurende de 
hele wedstrijd is hij bezig met coachen en het neerzetten 
van een solide defensie.

Bijzondere momenten
Gevraagd naar hun meest bijzondere momenten als keeper 
en voetballer, deelden Job en Jarne elk hun eigen herin-
neringen. Voor Job was zijn debuut in het betaald voetbal 

Kennismaken met de nieuwe keepers Job Schuurman en Jarne Gordijn 

“WE GAAN VOLUIT VOOR PROMOTIE”
Twee nieuwe gezichten in de selectie zijn de talentvolle keepers Job Schuurman (24) en Jarne 
Gordijn (20). Job en Jarne stellen zich aan je voor ‘Van zijn achtergrond tot zijn ambities voor het 
komende seizoen’.

tegen N.A.C. een hoogtepunt. Niet alleen won zijn team 
met 10, maar aan het einde van het seizoen promoveer-
den ze ook via de playoffs na een uitwedstrijd tegen N.A.C. 
Jarne koestert vooral zijn eerste jaar bij RKSV Schijndel, 
waar ze direct kampioen werden. Het hele jaar door voch-
ten ze als een hecht team voor het kampioenschap, wat de 
overwinning extra speciaal maakte.

De verwachtingen voor het nieuwe seizoen
Als we kijken naar de verwachtingen voor het nieuwe sei-
zoen, blijken zowel Job als Jarne ambitieus. Job gelooft 
dat het team van UDI’19/CSU met hun kwaliteiten moet 
strijden voor de top en eigenlijk moeten promoveren. Het 
maakt niet uit of dit gebeurt via een kampioenschap of 
playoffs, zolang ze aan het einde van het jaar maar zege-
vieren. 

Jarne verwacht een intense competitie, waarin iedereen wil 
promoveren. Hij is echter optimistisch en denkt dat UDI’19/
CSU een beter en fitter team heeft, wat hen in staat stelt om 
voluit voor promotie te gaan. Het ultieme doel is om terug te 
keren naar de 3e Divisie, het liefst als kampioenen.

Een veelbelovend seizoen in het verschiet
Met Job Schuurman en Jarne Gordijn als nieuwe aanwin-
sten heeft UDI’19/CSU alle reden om vol vertrouwen naar 
het nieuwe seizoen te kijken. Beide keepers brengen waar-
devolle ervaring en kwaliteiten met zich mee, terwijl ze 
ook hun eigen persoonlijkheid en drive toevoegen aan het 
team. Het belooft een boeiend seizoen te worden, waarin 
UDI’19/CSU zich zal inzetten om terug te keren naar de 3e 
Divisie.

1 Job Schuurman 
Leeftijd:  24
Woonplaats:  Velp
Positie:  Doelman
Vorig club:  Top Oss

24 Jarne Gordijn
Leeftijd:  20
Woonplaats:  Schijndel
Vorig club:  RKSV Schijndel
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Stel jezelf voor?
Ik ben Dani Theunissen en ben 24 
jaar oud. Momenteel woon in Arn-
hem.

Wat doe jij naast het voetbal bij 
UDI’19/CSU verder nog?
Op dit moment heb ik geen werk, 
ben voor mezelf nog aan het oriën-
teren wat ik de rest van mijn leven 
wil gaan doen.

Wat is je favoriete positie?
Ik speel het liefst op de positie van 
linksbuiten, maar kan ook rechts-
buiten spelen.

Wat voor type speler ben je?
Ik ben een snelle krachtige speler, 
moet het hebben van het harde 
werken en mijn goede schot.

Bij welke clubs heb je in het 
verleden gespeeld?
Voordat ik bij UDI’19 terecht kwam 
heb ik 7 jaar bij NEC Nijmegen 
gespeeld en 2 jaar bij Helmond 
Sport.

Meest bijzondere moment als 
voetballer?
Mijn mooiste voetbalmoment van 
mijn carrière was mijn betaald 

voetbal debuut bij NEC Nijmegen. 
Dat was in de Goffertstadion, met 
een thuiswedstrijd tegen FC Eind-
hoven. 

Waarom heb je voor UDI’19/CSU 
gekozen?
De club was heel positief en had 
ook mooie doelen voor de aanko-
mende jaren. Zelf kreeg ik daar een 
goed gevoel bij, omdat ik hier zelf 
ook al een aantal jongens kende.

De Vierde Divisie wat verwacht 
je ervan?
Ik ben niet zo bekend met de 
 competitie, dus ben wel benieuwd 
wat het niveau van de andere 
teams is.

Wanneer is je eigen seizoen bij 
UDI’19/CSU geslaagd?
Mijn eigen seizoen is geslaagd als 
ik belangrijk ben voor het team met 
zoveel mogelijk goals en assists.

Wat hoop je als team te berei-
ken dit seizoen?
Ik vind dat we het maximale uit de 
groep moeten halen. We hebben 
een goeie groep met veel kwalitei-
ten. Natuurlijk hoop ik dat we dit 
jaar kampioen worden.

Kennismaken met aanvaller Dani Theunissen

‘IK BEN EEN SNELLE 
KRACHTIGE SPELER’
In de winterstop van het vorige seizoen voegde aanvaller 
Dani Theunissen (24) zich bij het team. Na de eerste 
wedstrijden gespeeld te hebben in de Derde Divisie, zal hij 
nu zijn kunsten laten zien in de Vierde Divisie. Hij stelt zich 
graag aan jullie voor. 

7 Dani Theunissen 
Leeftijd:  24 jaar
Woonplaats:  Arnhem
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  NEC Jeugd 
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19 Rai Mulders
Leeftijd:  20 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  Jeugd UDI’19

Stel jezelf voor?
Mijn naam is Rai Mulders en ben 20 
jaar oud. Ik woon in Uden bij mijn 
ouders en broertje. 

Wat doe jij naast het voetbal bij 
UDI’19/CSU verder nog?
Op dit moment studeer ik aan een 
HBO-opleiding in Den Bosch en zit 
in het tweede jaar. Daarnaast werk 
ik als invaller bij cafe ’t Stulpke. In 
mijn vrije tijd doe ik graag leuke 
dingen met mijn vriendin en vrien-
den en met mijn broertje basket-
bal ik vaak. 
   
Wat is je favoriete positie?
Mijn favoriete positie is linksbuiten 
maar kan op meerdere posities 
uit de voeten. Zo heb ik vorig sei-
zoen ook een aantal wedstrijden 
rechtsback gespeeld. 

Wat voor type speler ben je?
Supporters kunnen me herkennen 
aan mijn loopacties zowel in de 
diepte als in de bal. Ik ben een spe-
ler die graag de bal aan zijn voeten 
heeft en veel beweegt zonder bal. 

Je hebt alle (jeugd)selectie-
teams van UDI doorlopen en nu 
bij UDI-1. Hoe heb je de jeugd-
opleiding dat ervaren?
Toen ik de overstap maakte van 
FC Uden naar UDI’19 E1 kwam ik 
bij Gerrit en Bart van Geelkerken 
te voetballen. Zij zijn drie jaar mijn 

trainers geweest en zij hebben me 
veel geleerd. Ik heb in al die jaren 
bij UDI een fijn team gehad en 
 goede vrienden gemaakt. 

Meest bijzondere moment als 
voetballer?
Het winnen van de districts beker 
met de D2. Ik zal nooit meer ver-
geten hoe we in de laatste minuut 
scoorden en daardoor de beker 
wonnen. Een ander hoogtepunt 
was het promoveren naar de Der-
de Divisie met UDI 1 (seizoen 2021-
2022). Ik mocht het laatste half uur 
invallen en versierde een penalty.

De Vierde Divisie wat verwacht 
je ervan?
Ik verwacht veel goede tegenstan-
ders, maar met onze kwaliteiten 
moeten we bovenin mee kunnen 
draaien. 

Wanneer is je eigen seizoen bij 
UDI’19/CSU geslaagd?
Mijn seizoen is geslaagd als ik 
blessurevrij blijf, veel minuten 
maak en beslissend zijn voor het 
team. Natuurlijk moet het ook een 
gezellig jaar worden. 

Wat hoop je als team te berei-
ken dit seizoen?
Er zijn veel nieuwe spelers en een 
nieuwe trainer, waar ik veel van 
verwacht. We moeten dit seizoen 
sowieso bovenin meedraaien. 

Kennismaken met aanvaller Rai Mulders

‘IK WIL VEEL MINUTEN 
MAKEN EN BESLISSEND 
ZIJN VOOR HET TEAM’
Aanvaller Rai Mulders (20) heeft zijn debuut in het eerste 
 elftal al een paar seizoen geleden beleeft. Dit jaar maakt Rai 
definitief de overstap naar de selectie.

PRESENTATIEGIDS  seizoen 2023-2024  39 



Dag Joep, kan je jezelf voorstel-
len aan de leden van UDI?
‘’Ik ben 19 jaar, kom uit Erp, woon bij 
mijn ouders en werk als metselaar. 
Voetballen deed ik tot dit jaar bij Erp, 
waar ik in de jeugd speelde en sinds 
mijn vijftiende in het eerste elftal. 

Voetballen bij Erp was leuk. In mijn 
lichting hadden we een goede jeugd 
en speelden we op hoog niveau. Al 
sinds de mini’s ben ik spits. Waarom 
ik dat precies ben geworden weet ik 
niet eens meer, ik vond het denk ik 
leuk om te scoren.’’

Waarom maakte je de overstap 
naar UDI?
‘’Een paar maanden geleden werd ik 
door de club benaderd. In het verle-
den benaderde andere clubs mij ook 
al, maar dat vond ik toen te jong. 19 
jaar vind ik een mooie leeftijd om de 

stap te maken. Het is dichtbij en er 
is een nieuw team. Dat leek me het 
perfecte moment voor mij om te 
kijken of het iets is. Van meerdere 
mensen in mijn omgeving hoorde ik 
dat UDI een mooie club is, waar het 
altijd druk en gezellig is.’’

Wat voor speler ben jij?
‘’Ik ben een speler die het liefst doel-
punten maakt. Dat kan ik van buiten 
de 16, maar ook van binnen de 16 en 
met links en rechts. Diepgaan vind ik 
het fijnst, dat is de kortste weg naar 
de goal, maar ik kan de bal ook in mijn 

Joep Offermans moet de goals gaan verzorgen bij UDI1: 

‘IK KAN MET LINKS EN RECHTS 
SCOREN’
Voor het komende seizoen heeft UDI-1 een aantal nieuwe spelers aangetrokken. Joep Offermans, 
overgekomen van RKVV Erp, is een van hen. Hier lees je meer over de 19 jarige spits en zijn speelstijl.

12 Joep Offermans
Leeftijd:  19 jaar
Woonplaats:  Erp
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  rkvv Erp 
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voeten ontvangen. Heel snel ben ik niet, maar snel 
genoeg vind ik mezelf wel. Technisch gezien vind 
ik mezelf ook goed zat, zeker voor een spits. Waar 

ik mezelf in kan verbeteren, is het koppen. Dat zou 
je niet verwachten van een spits, zeker niet voor 
iemand van bijna 1 meter 90, maar daar heb ik nog 
wat op te winnen.’’

Hoe bevalt UDI tot nu toe?
‘’Heel goed, ik voelde me er al gelijk thuis en ben goed 
ontvangen. Alles is hier goed geregeld, zo liggen de 
tenues altijd klaar. Iedereen is kei aardig en laat me 
welkom voelen. Aan het begin vond ik het best span-
nend, want ik kende hier niemand. Maar dat was snel 
voorbij, ook door de mensen van de club. 

De trainingen zijn zwaar, maar wel leuk. En op tech-
nisch vlak leer ik veel. Dat lig aan de trainer, maar 
ook aan mijn teamgenoten.’’

Wat is je hoogtepunt tot nu toe in je carrière? 
‘’Op mijn vijftiende maakte ik mijn debuut in het eer-
ste van Erp, dat was mooi. Natuurlijk merkte ik dat ik 
jong was, maar in het veld merkte ik daar weinig van. 
In de jeugd ben ik in de D1 eens kampioen geworden 
in de Hoofdklasse, dat was ook leuk.’’

Naar welke speler kijk je zelf graag?
‘’Vroeger keek ik altijd naar Messi, dat was de mooi-
ste voetballer om naar te kijken. Voetballers die 
technisch zijn, vind ik sowieso mooi. Ook let ik op 
Lewandowski. Die kan alles, hij is het totaalplaatje.’’

Wat zijn je ambities met UDI voor komend sei-
zoen?
We willen kampioen worden en zo snel mogelijk 
naar de Derde Divisie. Ik denk dat we het ver kunnen 
schoppen met dit team. We hebben goede voetbal-
lers en een goed jong team. We kunnen goed met 
elkaar opschieten en je merkt dat er een goede 
teamgeest is. Zelf wil ik veel goals maken en het 
team helpen.’’

‘’Technisch gezien vind 
ik mezelf goed zat, 

zeker voor een spits’’

https://www.udo-dakbedekkingen.nl/
https://www.nobracars.nl/


Advies nodig  
over een  
(beginnende)  
blessure? 

Vijverlaan 3, 5404 KH Uden   |   www.wolbert-fysio.nl

Wij staan voor  
je klaar als medisch 
partner van UDI’19

Meld je aan via  
www.udi19.nl/udi-zorgt
of bel 0413 - 264 879

Maak gebruik van het gratis spreekuur bij 
UDI’19. Elke dinsdag van 18:30-19:30 uur

https://www.udi19.nl/udi-zorgt


Op welke positie speel je?
Tijn: Ik speel op de nummer zes of 
acht positie.
Juul: De meeste wedstrijden speel 
ik op het middenveld of voorin. Het 
liefst speel ik als aanvallende mid-
denvelder.
 
Van welke club kom je vandaan (of 
welke jeugdteams heb je geze-
ten)?
Tijn: Ik heb eerder bij FC Den Bosch 
en O.S.S.’20 gezeten. Uiteindelijk ben 
ik naar de jeugd van UDI’19 gegaan. Ik 
begon in de O17.
Juul: Ik ben begonnen bij S.E.S, daar-
na ben ik naar Achilles’29 gegaan en 
vanaf de O15 speel ik bij UDI’19.

Naar welke voetballer kijk je graag 
en waarom?
Tijn: Ik vind Jack Grealish een fan-
tastische voetballer met een goede 
dribbel. Zijn handelingssnelheid is zo 
goed.
Juul: Ik kijk graag naar spelers met 

veel creativiteit en een goede actie 
zoals: Neymar, Messi en De Bruyne.
 
Wat is je meest bijzondere 
moment als voetballer?
Tijn: Dat was de promotie naar de 
Derde Divisie. Dat lukte eindelijk via 
de nacompetitie.
Juul: Dan ga ik voor het meemaken 
van het trainingskamp van afgelo-
pen seizoen. Dat was echt een goede 
ervaring.

Wat zijn je persoonlijke doelstellin-
gen voor dit seizoen?
Tijn: Ik hoop basisspeler te worden 
en uit te groeien tot een vaste waarde 
binnen het team en een stap hoger te 
maken in het voetbal.
Juul: Door hard te werken wil ik een 
basisplaats krijgen bij UDI’19 1.

Wat hoop je als team te bereiken?
Tijn: We gaan voor het kampioen-
schap. Ook hopen we op een leuk en 
hecht team dat voor elkaar door het 

vuur gaat.
Juul: Promotie en het liefst met een 
kampioenschap.
 
Wat betekent UDI’19 voor jou?
Tijn: UDI’19 betekent veel voor mij. Ze 
hadden een goed plan met me voor 
ogen. Ik heb de afgelopen jaren veel 
geleerd en mezelf goed kunnen ont-
wikkelen door de fantastisch facili-
teiten die UDI’19 heeft. Ik kijk uit naar 
nog vele mooie jaren bij de club.
Juul: UDI’19 is de mooiste club in de 
regio. Ik kan dan ook met trots zeg-
gen dat ik me bij deze club ontwikkeld 
heb tot selectiespeler.

‘DOOR HARD TE WERKEN, 
WIL IK EEN BASISPLAATS KRIJGEN BIJ UDI-1’
Maak kennis met  Tijn (20) en Juul (19), die het afgelopen jaar de overstap hebben gemaakt vanuit het 
O23-1 team naar het vlaggenschip van UDI’19. Beide middenvelders hebben een deel van hun jeugd 
gespeeld in de jeugdopleiding bij UDI’19. Ze willen zich graag aan jou voorstellen.

18 Tijn van de Goor 
Leeftijd:  20 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Middenvelder

23 Juul Bongers 
Leeftijd:  19 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Middenvelder

V.l.n.r. Tijn van de Goor en Juul Bongers
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Als dertienjarige jeugdspeler kwam Oomen voetballen bij 
UDI’19. Al op zijn zeventiende speelde hij in het eerste elftal. 
Oomen was een van de spelers die een penalty nam en raak 
schoot in de beslissende strafschoppenserie om promotie 
naar de Derde Divisie in 2022. Het bleek zijn laatste moment 
voor de tricolorus te zijn want hij vertrok naar HVCH. 

Knieblessure
Een seizoen eerder kreeg Oomen te maken met een 
 ernstige knieblessure. Een operatie en negen maanden 
revalidatie volgden en hielden hem een groot gedeelte van 
het promotieseizoen aan de kant. Pas in maart begon hij 
fit te worden. Het gebrek aan speeltijd onder trainer Lode-
wijk de Kruif was voor Oomen een belangrijk motief om te 
tekenen in Heesch. “Na zo’n lange blessure wilde ik zo snel 
mogelijk weer spelen. Als je dan weet dat je niet zeker bent 
van een basisplaats, is dat vervelend.”

Goede bekende
De keuze voor HVCH was niet zomaar gemaakt. Op dat 
moment speelde die verenging nog eerste klasse, maar 
stond wel bovenaan. Daarnaast was er ook een  bekende  
van Oomen bij de Heesche formatie. “Mijn beste vriend 
is  Desny Royendijk en ik train altijd samen met hem bij de 
sportschool. Hij vroeg toen aan mij of ik het leuk zou vinden 
om bij hen te voetballen.”

Zo geschiedde. Oomen beleefde in Heesch een mooi sei-
zoen waarin HVCH keurig meedraaide in de Vierde Divisie, 
een periodetitel veroverde en reikte tot de halve finale van 
de amateurbeker. 

Verhaal klopte
Dit seizoen maakt de aanvallende middenvelder dus 
opnieuw zijn opwachting bij UDI’19. Het varen van een 
 andere koers binnen de club spreekt de geboren Herpe-
naar aan. “De manier waarop UDI’19 wil spelen en de visie 
die uitgedragen wordt, bevallen mij. Dat gaf uiteindelijk de 
doorslag.” 

Dit seizoen treffen UDI’19 en HVCH elkaar in de Vierde 
 Divisie. Oomen kan niet wachten op de ontmoetingen met 
de club uit Heesch. “Het is altijd leuk om tegen mijn oude 
teamgenoten te spelen.”

RAOUL OOMEN:  
KIJKT UIT NAAR 
NIEUWE KOERS UDI’19
Na een jaartje ergens anders gespeeld te hebben, 
is Raoul Oomen (24) dit seizoen weer te bewon-
deren in Uden. Het voelt voor hem vertrouwd om 
weer voor UDI’19 te spelen. 

10 Raoul Oomen
Leeftijd:  24 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Middenvelder
Vorige club:  HVCH
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Van der Vlist zat vijf jaar bij de eerste 

selectie van UDI’19 nadat hij eerder de 

jeugdopleiding had doorlopen. Toch 

koos hij twee seizoenen geleden om 

te vertrekken uit Uden. Hij ging spelen 

bij sv TOP. Het voelde voor hem op dat 

moment als de juiste beslissing. “Ik wilde 

het plezier in het voetbal terugvinden. Ik 

kreeg de kans om bij TOP te voetballen 

met mijn twee beste vrienden.”

Daarnaast waren de verwachtingen bij 

de Osse verenging minder hoog. “Bij 

UDI’19 is er altijd de wens om Derde Divi-

sie te gaan spelen. Dat voel je ieder jaar 

weer. Bij TOP werd er aangegeven dat 

er ambitie was om hoog mee te doen 

in de eerste klasse, maar dat ze wel 

zag waar het schip zou stranden. Er zat 

geen doelstelling achter. Hierdoor kon 

je gewoon lekker voor de lol voetballen 

zonder prestatiedruk. Daar zocht ik op 

dat moment naar.”

Weer te kriebelen

Toch was het ontbreken van een duide-

lijke doelstelling iets wat steeds meer 

begon te knagen aan Van der Vlist. 

Inmiddels is hij 27 jaar en weet hij hoe 

het is om te voetballen met ambitie. “Als 

je nog een stapje hoger wil maken, moet 

dat nu. Vanuit die gedachte belde Jorus 

van Lanen, een oude bekende, mij op en 

zei dat UDI’19 interesse had.”

Onderwijs

Wat volgde was een gesprek tussen de 

nieuwe trainer Niels van Casteren en 

Van der Vlist. Een gesprek tussen twee 

bekenden die allebei werken in het 

onderwijs. “Hij werkt op een middelba-

re school. Ik heb mijn stage tijdens mijn 

opleiding bij hem gelopen. Dus ik kende 

hem al als mens.”

Van der Vlist kreeg een goed gevoel over 

het verhaal dat Van Casteren te vertel-

len had. “Het voelde menselijk. Dat vind 

ik erg belangrijk. Dat je gezien wordt, 

gewaardeerd wordt en dat er gewerkt 

wordt met een realistisch plan. Daar ont-

breekt het naar mijn mening soms aan in 

de voetbalwereld.”

Leerlingen langs de lijn

Inmiddels is Van der Vlist afgestudeerd 

en geeft hij les op het Udens College. 

Ook daar werd enthousiast gereageerd 

op zijn terugkeer naar UDI’19. “Zowel col-

lega’s als leerlingen vonden het erg leuk. 

Ze willen graag komen kijken. Je merkt 

het ook tijdens de eerste paar trainingen 

van het nieuwe seizoen. Er staan een 

aantal kinderen langs de kant te kijken 

en te zwaaien. Dat is leuk. Zij spelen alle-

maal in de jeugd en het is mooi als ik op 

zaterdag of zondag bij hun kan kijken en 

zij dan weer naar ons. Dat is ook het doel 

vanuit UDI’19 dit jaar. Weer zoveel moge-

lijk mensen langs de lijn te krijgen. Daarin 

kan ik ook een aandeel hebben.”

Gaan voor kampioenschap

Ook het doel dat UDI’19 voor dit seizoen 

heeft is duidelijk: gaan voor het kampi-

oenschap. “We willen zo snel mogelijk 

terug naar die Derde Divisie. We hopen 

met veel energie en druk vooruit te voet-

ballen. Het plezier uitstralen is belang-

rijk zodat mensen iets leuks hebben om 

naar te kijken in plaats van een team dat 

inzakt.”

Tot slot prijst Van der Vlist de faciliteiten 

van de club. “Van kantinepersoneel tot 

de fysiotherapie. Alles is hier goed gere-

geld. Dat zorgt ervoor dat je weer veilig 

thuiskomt. Je wordt warm ontvangen en 

de mensen zijn blij dat je er weer bent.”

‘STAGIAIR’ PAUL VAN DER 
VLIST HERENIGT MET ‘DOCENT’ 
NIELS VAN CASTEREN
Na twee seizoenen zijn heil ergens anders gezocht te hebben, 
keerde Paul van der Vlist (27) dit seizoen terug bij UDI’19. De men-
selijke benadering van Niels van Casteren gaf de doorslag bij de 
middenvelder om zijn rentree te maken op sportpark Parkzicht. 

14 Paul van der Vlist
Leeftijd:  27 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Middenvelder
Vorige club:  sv TOP
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Kraan is een jongen van de club. Hij 
doorliep de hele jeugdopleiding en zat 
ook al eerder bij de selectie van UDI’19 
1. Vorig seizoen liet hij de Udense club 
achter zich voor een avontuur bij sv 
TOP uit Oss. De beslissing om UDI’19 
te verlaten ging niet over één nacht 
ijs. “Ik heb heel mijn leven bij de club 
gespeeld. Dat is dan wel een lastige 

beslissing die je moet nemen. Maar 
achteraf was het de juiste keuze om zo 
meer speeltijd te hebben.”

Promotie dubbel gevoel
Kraan herinnert zich zijn laatste wed-
strijd voor de tricolores nog goed. “Dat 
was de wedstrijd waarin we promo-
veerden naar de Derde Divisie.” Een 
dubbel gevoel voor hem. “Het was een 
heel mooi moment om te promove-
ren. Maar ondertussen denk je wel ‘het 
is wel meteen mijn laatste wedstrijd 
geweest’. Dat was wel jammer.”

De verdediger vertrok omdat hij meer 

speeltijd wilde. In de O23 kon hij niet 
meer terecht en alleen meespelen 
in oefenwedstrijden zag hij ook niet 
zitten. Bij TOP werd hij gehaald als 
basisspeler en maakte hij veel minu-
ten. “Daarvoor kwam ik ook. Door het 
vele spelen heb ik meer rust gekregen. 
Vroeger speelde je de ene week wel en 
dan weer niet. Er komt dan geen wed-
strijdritme in.”

Opgebroken
Uiteindelijk koos Kraan er vorig sei-
zoen toch voor om te vertrekken uit 
Oss. Het heen en weer rijden voor 
trainingen brak hem op. Ook miste hij 

Noud Kraan blij weer terug te zijn bij UDI’19: 

‘DAN KAN IK VOOR MIJN WEDSTRIJD BIJ 
MIJN VRIENDEN KIJKEN’
Verdediger Noud Kraan (23) is dit seizoen weer te bewonderen in het shirt van UDI’19. Na een jaartje 
voetballen in Oss keert hij terug op het vertrouwde nest.

21 Noud Kraan
Leeftijd:  23 jaar
Woonplaats:  Uden
Positie:  Verdediger
Vorige club:  sv TOP
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een stukje beleving bij TOP. “Als ik op zondag aankwam 
speelde er maar één team. Daardoor was het in de kan-
tine niet zo druk. Dat miste ik.”

Kraan zocht contact met UDI’19 en vroeg of de selectie 
al rond was. Dat bleek nog niet het geval en na een aan-
tal gesprekken was de kogel door de kerk. “Veel vrien-
den van mij voetballen hier in vriendenteams. Dan vind 
ik het leuk om eerder naar de club te gaan en bij hun te 
kijken en daarna zelf spelen.”

Mix zaterdag en zondag
Dit seizoen heeft de KNVB het zaterdag- en zondag-
voetbal samengevoegd. Het betekent dat UDI’19 ook 
een aantal keer op zaterdag gaat spelen. De 23-jari-
ge verdediger heeft daar niet zoveel moeite mee. “Je 
bent op zondag dan mooi vrij en met het team kan je op 
zaterdagavond dan iets doen. Bijvoorbeeld de kantine 
in. Ik hou wel van afwisseling.”

Aan teambuilding wordt hard gewerkt binnen de selec-
tie. De nieuwe trainer Niels van Casteren vindt dat ook 
belangrijk weet Kraan. “We zijn in de zomer met de hele 
selectie naar de kermis in Uden geweest. Dat was op 
initiatief van de trainer. Dat creëert een band binnen 
het team.”

Backpositie
Normaal gesproken is Kraan terug te vinden als centra-
le verdediger. Toch denkt hij dit seizoen op een andere 
positie te gaan spelen. “Als ik eerlijk ben zie ik dat de 
club Jari van Ginkel en Joep Engelen heeft gehaald 
op mijn positie. Dat zijn twee goede voetballers. Op de 
rechtsbackpositie is het minder druk bezet. Daar liggen 
denk ik de meeste kansen voor mij”, zegt een realistisch 
denkende Kraan die hoopt om aan het einde van het 
seizoen weer te promoveren met UDI’19. 

Lisa van der Kruijssen 
06-39130956

lisa@lisafotogra�e.nl
www.lisafotogra�e.nl
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V.l.n.r. Jari van Ginkel, Joep Engelen, Sam van Veldhoven en Vince Duits

48  PRESENTATIEGIDS  seizoen 2023-2024



Stel jezelf voor?
Jari: Mijn naam is Jari van Ginkel, 26 
jaar. Sinds 5 maanden woon ik samen 
met mijn vriendin in Nijmegen. 
Joep: Ik ben Joep Engelen, ben 24 
jaar. Geboren in Nijmegen en momen-
teel samenwonend met mijn vriendin 
in het centrum van Nijmegen.
Sam: Ik ben Sam van Veldhoven, 22 
jaar oud en woonachtig in Heesch. Ik 
woon hier samen met mijn broertje, 
moeder en cadeauvader. 
Vince: Mijn naam is Vince Duits, 
21 jaar ben geboren in Oss en ben 
opgegroeid in Heesch. Hier woon ik 
samen met mijn ouders.  

Wat doe jij naast het voetbal bij 
UDI’19/CSU verder nog?
Jari: Ik ben nu bijna 2 jaar werkzaam 
als fysiotherapeut bij Sport Medisch 
Centrum Papendal. Daarnaast ben ik 
verslaafd aan het spelletje padel en 
ben ik regelmatig in het krachthonk 
te vinden. 
Joep: Ik werk bij Ernst & Young 
(accountancy organisatie) en tevens 
i.o. tot Registeraccountant. En de 
laatste tijd speel ik ook regelmatig 
padel met vrienden.

Sam: Naast voetbal speel ik graag 
padel en ga ik naar de sportschool. 
Ik heb ervoor gekozen om mijn 
HBO-studie niet af te ronden. Op dit 
moment heb ik een fulltimebaan als 
productie, capaciteits & demand 
planner bij SminkGroup, in Veghel. 

In de komende jaren hoop ik iedere 
afdeling binnen het bedrijf te leren 
kennen, zodat ik mijn kennis uit 
kan breiden. Ook ga ik graag met 
vrienden op pad om leuke dingen te 
ondernemen. 
Vince: Naast het voetballen bij 
UDI’19 ben ik werkzaam als calcu-
lator en ordervoorbereider bij PPD 
Instore in Oss. Dit is een bedrijf dat 
displays en winkelpromotie materi-
aal produceert. Ik heb daarvoor de 
opleiding marketing en communi-
catie gevolgd op het Young Talent 
 Academy in Nijmegen.  

Wat is je favoriete positie?
Jari: Met mijn lengte kan ik eigenlijk 
alleen centraal achterin uit de voe-
ten. Met een beetje pech kun je me 
de laatste 5 minuten nog wat ballen 
zien doorkoppen als we iets moeten 
forceren.
Joep: Ik ben een voetballende  
(linker) centrale verdediger die ook 
op het middenveld uit de voeten kan.
Sam: Mijn favoriete positie binnen 
het veld is de centrale positie ach-
terin. Van jongs af aan speel ik op 
deze positie en daar voel ik mij heel 
comfortabel bij. Sinds de senioren 
heb ik ook op linksback, verdedi-
gende middenvelder en links op het 
middenveld gespeeld. Mijn favoriete 
opstelling is de 4-3-3 opstelling. 
Vince: Mijn favoriete positie is in de 
spits. Met een ideaal systeem als 

3 Jari van Ginkel 
Leeftijd:  26 jaar
Woonplaats:  Nijmegen
Positie:  Verdediger
Vorige club:  OSS’20

4 Joep Engelen 
Leeftijd:  24 jaar
Woonplaats:  Nijmegen
Positie:  Verdediger
Vorige club:  OSS’20

15 Sam van Veldhoven 
Leeftijd:  22 jaar
Woonplaats:  Heesch
Positie:  Verdediger
Vorige club:  sv TOP

16 Vince Duits 
Leeftijd:  21 jaar
Woonplaats:  Heesch
Positie:  Aanvaller
Vorige club:  Blauw Geel’38

EVEN VOORSTELLEN,  
DIT ZIJN NIEUWE AANWINSTEN VAN UDI 1
Dit seizoen zijn er een aantal nieuwe spelers binnengehaald van andere clubs. Zo komen  verdedigers 
Jari van Ginkel en Joep van Engelen over van OSS’20. Verdediger Sam van Veldhoven komt over van 
sv TOP. Aanvaller Vince Duits komt over van Blauw Geel’38.  De vier aanwinsten stellen zich graag 
aan je voor.

1-4-4-2 met éen hangende spits en 
éen lopende. Of in een standaard 
1-4-3-3 formatie. 

Wat voor type speler ben je?
Jari: Zelf speel ik graag duels en 
dankzij mijn compagnon Joep Enge-
len heb ik ook geleerd wat rustiger 
aan de bal te zijn.
Joep:  Ik hou ervan om verzorgd 
voetbal te spelen, waarin we hoog 
druk zetten en de tegenstander onze 
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wil opleggen. Zelf ben ik een  speler 
die het vooral moet hebben van 
mijn  spelinzicht en zo ook het team 
 probeer te helpen.
Sam: Het is fijn om bij te dragen aan 
verzorgd voetbal. Dat wil zeggen: 
hard werken om de bal in bezit te 
krijgen en daarna een fantastische 
aanval op te zetten. En beloond 
 worden met een doelpunt. Ik ben 
een type speler die graag het over-
zicht heeft over het veld.  
Vince: Ik ben een type speler dat 
je kunt herkennen aan mijn  harde 
werklust en gretigheid voor het 
team. Een van mijn kwaliteiten zijn 
mijn snelheid en spelherkenning, 
daarnaast heb ik een neusje voor de 
goal. 

Bij welke clubs heb je in het verle-
den gespeeld?
Jari: Ik heb 3 jaar bij OSS‘20 gespeeld 
en daarvoor 4 jaar bij Alverna. 
 Oorspronkelijk kom ik uit Beuningen 
daar heb ben ik ook mijn ‘voetbal
carrière’ begonnen. Vanaf de D1 t/m 
B1 heb ik bij Union gespeeld. 
Joep: Ik heb van mijn 9e tot mijn 19e 
in de jeugdopleiding van NEC gevoet-
bald, daarna heb ik 5 seizoenen voor 
OSS’20 gespeeld.
Sam: In 2005 ben ik gestart met 
voetballen bij Berghem sport waar 

ik tot seizoen 2009/2010 heb ik 
gespeeld. Vanaf seizoen 2010/2011 
tot en met seizoen 2015/2016 mocht 
ik spelen voor Willem ll/RKC. Na 
het laatste seizoen bij de jeugd
opleiding ben ik afgevallen en heb ik 
ervoor gekozen terug te gaan naar 
mijn eerste amateurclub, Berghem 
sport. Hier heb ik nog één seizoen 
gespeeld, waarna ik naar SVTop ben 
gegaan. Ik heb bij SVtop twee jaar 
in de jeugd gespeeld. Na deze twee 
seizoenen ben ik aangesloten bij het 
eerste elftal waar ik tot afgelopen 
seizoen heb gevoetbald.  
Vince: Mijn voetbalcarrière is begon-
nen op mijn 6e bij HVCH in Heesch. 
Hier heb ik gevoetbald tot mijn 15e 
en ben ik vervolgens naar NEC Nij-
megen gegaan. Hier heb ik 4 seizoe-
nen volbracht en ben ik vervolgens 
naar Blauw Geel’38 gegaan in Veg-
hel. Na 2 seizoenen daar gevoetbald 
te hebben heb ik de keus gemaakt 
om naar de ambitieuze club UDI’19 te 
gaan. 

Meest bijzondere moment als 
voetballer?
Jari: Kampioen worden met UDI’19 
20232024… Anders bekerwedstrijd 
vorig seizoen tegen FC Twente met 
O.S.S.’20. 
Joep: Heb 2 bijzondere momenten: 

Bij NEC: 01 winst bij PSV O19, waar-
in ik de winnende scoorde. En bij 
OSS’20: Het seizoen dat we 17 punten 
losstonden en we al zo goed als kam-
pioen waren maar corona roet in het 
eten gooide….
Sam: Het zijn meerdere mooie 
momenten, bijv. de eerste wedstrijd 
in het shirt van Willem ll/RKC, de 
eerste wedstrijd als speler van het 
eerste seniorenelftal van Sv-Top en 
allermooist de toernooien en trai-
ningskampen in het buitenland.
Vince: Mijn meest  bijzondere 
moment als voetballer was in 
mijn periode bij NEC, toen wij de 
KNVBbeker finale tegen Ajax onder 
17 hebben gewonnen. Hier stonden 
meer dan 1500 mensen om ons toe 
te juichen naar de winst. Dit was een 
fantastisch moment in mijn carrière. 

Waarom heb je voor UDI’19/CSU 
gekozen?
Jari: UDI komt bij mij over als een 
mooie club met een grote achterban. 
Het eerste elftal staat niet los van de 
rest van de club en dat spreekt me 
aan. 
Joep: De club en de ambities spreken 
mij erg aan. Ik ben ervan overtuigd dat 
we aankomend jaar iets moois kun-
nen presteren.
Sam: UDI’19 heeft ambities die mij 
erg aanspreken en het is een mooie 
club met een grote achterban waar 
veel clubmensen actief zijn. Daar-
naast is het één niveau hoger dan de 
afgelopen jaren, waardoor ik mijzelf 
kan blijven ontwikkelen. 
Vince: De keuze om naar UDI’19 
te gaan was voornamelijk om een 
stapje terug te doen qua niveau.  
Om  vervolgens hier in deze fijne 
en ambitieuze omgeving door te 
 groeien als persoon en om een bij-
drage te  brengen bij de club. Na veel 
blessure leed hoop ik hier mijn ple-
zier terug te vinden en veel speel-
minuten te gaan mogen maken. 

De Vierde Divisie wat verwacht je 
ervan?
Jari: Ik verwacht veel ploegen met 
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fysieke krachten die niks cadeau geven. Alle ploe-
gen uit de zaterdagkant ken ik niet dus daar ben ik 
benieuwd naar. 
Joep: Ik denk dat er een aantal goede clubs in de 
competitie bij zitten waar ik mooie wedstrijden 
verwacht tegen te spelen. 
Sam: Ik ken niet veel tegenstanders uit de Vierde 
Divisie, maar ik verwacht dat er een aantal hele 
mooie wedstrijden gespeeld zullen worden. We 
zullen hard moeten werken, zodat we iedere wed-
strijd het beste van onszelf kunnen laten zien. 
Vince: Wat ik verwacht van de Vierde Divisie is 
dat alles heel dicht bij elkaar ligt. En het voor-
al een competitie is waar je als team compleet 
moet staan waarbij het nergens mag ontbreken 
aan werklust. Dit zal dus ook beslissend zijn of 
we meteen de stap terug kunnen maken naar de 
Derde Divisie. 

Wanneer is je eigen seizoen bij UDI’19/CSU 
geslaagd?
Jari: Persoonlijk hoop ik elke wedstrijd een v ol-
doende te halen en de spits uit te schakelen. Als 
team ben ik tevreden met minimaal een periode 
voor promotie.
Joep: Als we promoveren (kampioenschap of 
nacompetitie).
Sam: Het zou een geslaagd seizoen zijn als ik veel 
minuten mag maken. Daarnaast zou het leuk zijn 
als we wedstrijden kunnen winnen door middel 
van verzorgd voetbal en mooie doelpunten.  
Vince: Ik kijk terug op een geslaagd seizoen als 
we als team zijn gegroeid en stappen hebben 
gemaakt. En hierdoor na éen seizoen weer terug 
te zijn in de Derde Divisie

Wat hoop je als team te bereiken dit seizoen?
Jari: Zoals hierboven genoemd hoop ik op een 
periode en uiteraard ook op het kampioenschap. 
Met veel nieuwe jongens zullen we eerst moet 
 zorgen dat alle neuzen dezelfde kant opstaan en 
vanuit daar gaan bouwen naar iets moois! 
Joep: Zoals ik het tot op heden kan inschatten 
hebben we een jonge en gretige groep die met zijn 
alle één doel hebben: Promoveren!
Sam: Het zou een geslaagd seizoen zijn als we 
promoveren naar de Derde Divisie. Nog beter zou 
zijn als we kampioen worden in de Vierde Divisie. 
Vince: Mijn verwachtingen van het team zijn 
dat we bovenin gaan meedraaien en hiermee de 
titel binnen gaan halen. Of periodekampioen te 
 kunnen worden. Ik kijk uit naar een fijn en  sportief 
seizoen om samen met de supporters onze 
 successen te kunnen gaan vieren. 

www.kombibouwmaterialen.nl
Jagersveld 35 5405 BW Uden | Tel (0413) 256 888
Sonseweg 5 5492 NC Sint Oedenrode | Tel (0413) 472 565

https://kombibouwmaterialen.nl/
https://uden.jambon.nl/


Ha Jordy, kan je jezelf voorstellen 
aan de leden van UDI?
‘’Ik ben dus Jordy, 21 jaar en woon-
achtig in Veldhoven. Heel mijn leven 
voetbalde ik in en rondom Veldho-
ven. De afgelopen zeven jaar deed ik 
dat voor FC Eindhoven, waarvan een 
jaar in het eerste elftal en de rest in 

de jeugd. Daarvoor speelde ik in de 
jeugd bij UNA.’’’

Waarom maakte je de overstap 
naar UDI?
‘’Bij FC Eindhoven was mijn situatie 
uitzichtloos, zonder contract. Maar 
ik was daar wel fulltime aanwezig, 
wat niet te combineren was met 
mijn werk en school. Ik verdiende er 
namelijk niks mee. Omdat ik dit jaar 
begin aan een  studie Commerciële 
Economie, zocht ik naar een manier 
om school met sporten op een aardig 
niveau te  combineren. Toen UDI bel-

de, was dat de perfecte  oplossing. 
De club heeft een goed niveau met 
een mooi plan en nieuwe spelers. Ze 
willen mooie stappen maken naar de 
Derde en zelfs Tweede Divisie. Dat 
zag ik wel zitten.’’

Wat voor speler ben jij?
‘’In de jeugd speelde ik altijd op 10, de 
laatste jaren ging ik naar linksbuiten 
waar ik op de vleugel hang. Bij FC 
Eindhoven speelden we in het eerste 
343 zonder 10, dus was linksbuiten 
de enige optie. Dat beviel zo goed dat 
ik dat doortrok. Ik kan er lekker over 

Jordy Huybers gaat met UDI voor kampioenschap

‘ BINNEN ÉÉN JAAR WEER 
PROMOVEREN’

Voor het komende seizoen heeft UDI1 een aantal nieuwe spelers aangetrokken. 
 Jordy Huybers,  o vergekomen van FC Eindhoven, is een van hen. Hier lees je meer 
over de 21-jarige aanvaller en zijn speelstijl.

9  Jordy Huybers
Leeftijd:  21 jaar
Woonplaats:  Veldhoven
Positie:  aanvaller
Vorige club:  FC Eindhoven
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Eindelijk scoren
met je website?
Wij denken niet in problemen, maar juist in oplossingen. 
Of het nu een website of webshop is, bij ons kunt u terecht.

Wil je meer weten? ik-wil-scoren@idandmore.nlhet veld zwerven, zonder dat ik met mijn kont aan de 
zijlijn hang.

Ik ben een technische voetballer die de bal het liefst 
90 minuten aan de voet heeft. Ik kan goals en assists 
leveren en heb een goed inzicht. Verdedigend laat ik 
soms een steekje vallen, daar kan ik nog in verbe-
teren.’’

Hoe bevalt UDI tot nu toe?
‘’De club heeft me goed ontvangen. We hebben al 
teamuitjes gepland, en dat terwijl we een nieuw 
team hebben. Dat bevalt goed, net als de trainer die 
ook nieuw is. Alles is hier echt goed geregeld, met 
het regelen van onze kleding en bijvoorbeeld de bal-
len. De mensen doen hier hun stinkende best voor 
ons, dat had ik al snel gezien en is heel leuk.’’

Wat is je hoogtepunt tot nu toe in je carrière? 
‘’Het debuut maken in het eerste van FC Eindhoven, 
en de voorbereiding van het vorige seizoen. Toen 
speelden we de Lichtstadderby tegen PSV in het 
Philips stadion waarin ik een helft speelde en dat 
goed deed. Het was leuk om tegen spelers te spe-
len die je normaal alleen op televisie ziet. Het was 
38 graden en het even de vraag of het zou doorgaan, 
want met zo’n hitte spelen is het veel te warm, maar 
het ging door en door de adrenaline merkte ik er 
weinig van.’’

Naar welke speler kijk je zelf graag?
‘’Naar Neymar, met zijn dribbels en goals. Daar kan ik 
graag naar kijken. Maar ook naar Gakpo. Ik vergelijk 
mezelf natuurlijk niet met hen, maar het zijn beide 
spelers aan de linkerkant. Daar sta ik ook. Ik kijk 
graag naar hun speelstijl.’’

Wat zijn je ambities met UDI voor komend sei-
zoen?
‘’Het kampioenschap is het doel, maar het belang-
rijkste is om binnen een jaar weer te promoveren. 
Met een kampioenschap is dat het mooiste, een 
andere route is ook goed. Als je gedegradeerd bent, 
denk je dat je het seizoen erna bovenin mee gaat 
meedraaien. Met ons team, lijkt me dat ook een 
haalbaar doel.’’

https://www.delo.nl/
https://www.idandmore.nl


Trainer René Koenen over komend seizoen

VROUWEN 1 GAAT 
VOOR MINIMAAL 
HANDHAVING 
BIJ DEBUUT IN 
HOOFDKLASSE
Vrouwen 1 maakt zich op voor een uniek  
seizoen. Voor het eerst in haar 50- jarige 
bestaan komt het uit in de Hoofdklasse.  
Daar heeft hoofdtrainer René Koenen maar 
wat zin in.

Na de afgedwongen promotie, kwam de ploeg van 
 Koenen vlak voor de zomerstop nog uit tegen Jong PSV. 
In die verloren wedstrijd werd stilgestaan bij 50jaar 
 vrouwenvoetbal bij UDI. ‘’Het was een mooie wedstrijd en 
testcase, en hopelijk een les voor alle speelsters dat het 
niveau omhoog kan. Aan het begin konden we nog mee, 
daarna had PSV het beste van het spel en viel de score 
iets hoger uit dan waar we op hoopten’’, vertelt Koenen. 
‘’Wel was het mooi te zien dat het druk langs de kant was 
en dat het vrouwenvoetbal in Uden leeft.’’

Wanneer begon de voorbereiding op het nieuwe 
seizoen?
Direct en indirect ben ik daar altijd mee bezig, ook in de 
vakantie.  Zeker met organisatorische dingen, speelsters 
die weggaan en komen en met het regelen van oefen-
wedstrijden. Voetbal is ook een stukje ontspanning voor 
mij. Maar rust is wel belangrijk, niet alleen voor de speel-
sters.

Het was een druk en hectisch seizoen voor ons allemaal. 
De eerste seizoenshelft stond ik er samen met onze 
 vlagger Ferry van Eensbergen alleen voor. Gelukkig kwam 
Jean Paul van de Akker er na de winterstop bij, dat gaf 
rust. Alleen voor zo’n groep staan was soms erg lastig, 
zeker met soms wel twintig speelsters op trainingen. Het 
was een druk jaar, met ook een KNVBcursus erbij.’’

Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen?
‘’Nu we de Hoofdklasse in gaan, willen we verder leren en 
minimaal lijfsbehoud afdwingen. We willen altijd met mooi 
en goed georganiseerd voetbal het veld op gaan, maar 
misschien moeten we ook leren om met minder mooi 
spel winnend het veld af te gaan. Ik ben benieuwd hoe 
we omgaan met de Hoofdklasse. Het is een klasse hoger, 
we moeten een tandje bij gaan zetten. Afgelopen seizoen 
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was ik bezig met iedere speelster evenveel speeltijd gun-
nen, dat kon gezien de tussenstanden. Dat wordt komend 
jaar anders. Iedereen moet voor haar plekje vechten.’’

Wat vraagt de Hoofdklasse?
‘’Je moet soms slimmer en simpeler spelen, want ik ver-
wacht betere tegenstanders. Per wedstrijd moeten we 
bekijken hoe het gaat en in welk systeem we spelen. Een 
geniepige 1-0 is ook mooi. Ook moeten de speelsters 
elkaar meer gaan coachen. Verder zullen we op tactisch 
vlak stappen moeten maken. De speelsters zullen meer 
aanpassingen moeten aanbrengen in het veld als iets niet 
goed gaat, als de tegenstanders bijvoorbeeld iets aan-
past of het bij onszelf niet loopt.’’

Hoe ziet de selectie eruit?
‘’We hebben voorin eigenlijk nog wel iets nodig, daar zijn 

niet veel mogelijkheden. Of dat gaat gebeuren is een twee-
de, we zijn afhankelijk van de keuze van speelsters. Goede 
speelsters en vooral aanvallers die in de regio wonen, lig-
gen niet voor het oprapen. Het afgelopen seizoen hebben 
we geen of bijna geen beroep kunnen doen op twee speel-
sters door blessures. Het ziet ernaar uit dat een daarvan 
aankomend seizoen er weer helemaal bij is, van de ander is 
het nog even afwachten. Ik ben ervan overtuigd dat we met 
deze selectie voor lijfsbehoud kunnen gaan.’’

Waar heb je het meest zin in?
‘’Het krijgen van waarschijnlijk meer tegenstand, en dan 
de manier waarop we daar mee omgaan. Ikzelf als trainer, 
maar ook als het gehele team want daar moeten we stap-
pen in maken. En ik hoop dat we weer een mooi seizoen 
gaan draaien. En dan zien we wel waar we uitkomen.’’

Op wie moeten we gaan letten?
‘’Het is lastig om er een of twee speelsters uit te pakken, 
we hebben namelijk een mooi collectief. We hebben een 
leuke groep, waarin ik niemand tekort wil doen. Plezier is 
bij ons belangrijk.’’

‘’Iedereen moet voor 
haar plekje vechten’’
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50 JAAR VROUWENVOETBAL BIJ UDI’19
Vijftig jaar geleden begon het vrouwenvoetbal bij UDI’19, toen FC Iduna zich bij de club aansloot. Een 
jaar daarop, in 1974, zag het eerste meisjesteam het levenslicht. Momenteel telt UDI’19 zes teams 
voor vrouwen en meiden, waarbij ook verschillende meiden tussen de jongens voetballen. In dit 
jubileumjaar werden verschillende activiteiten georganiseerd, hieronder een  sfeerimpressie:
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VROUWEN HOOFDKLASSE 23/24

Bavel
Sportpark De Roosberg
Bavelse Hei 7
4854 PN Bavel
www.vvbavel.nl

De Tukkers
Sportpark ’n Loarkamp
Kemnaweg 14
7665 RJ Albergen
www.detukkers.nl

DSE
Sportpark Hoge Neerstraat
Olympiade 25
4873 DA Etten-Leur
www.vvdse.nl

FC Berghuizen
Sportpark ‘t Venterinck 
Schapendijk 37
7574 PG Oldenzaal
www.fcberghuizen.nl

FC Eindhoven AV
Sportpark Genneperparken
Velddoornweg 6
5644 SZ Eindhoven
www.fc-eindhovenav.nl

VV FSG
Sportpark Mijn Zuid
Bloemenweg 69
6134 XR Sittard

RKSV Nuenen
Sportpark de Oude Landen
Pastoorsmast 14
5673 TD Nuenen
www.rksvnuenen.nl
 
Orion
Sportpark Mariënbosch
Nijmeegsebaan 143
6525 DX Nijmegen
www.sv-orion.nl

SV Someren
Sportpark de Potacker
Potakkerweg 21
5712 AV Someren
www.svsomeren.nl
 
Trekvogels
Sportpark De Kwakkenberg
Luciaweg 25
6523 NK Nijmegen
www.vvtrekvogels.nl

Victoria Boys
Victor Stadion
Berghuizerweg 153
7312 SN Apeldoorn
www.victoria-boys.nl
 
UDI’19/CSU
Sportpark Parkzicht
Parklaan 4
5404 NH Uden
www.udi19.nl

NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

1 zo 24 september 11:00 UDI'19/CSU VR1 - Victoria Boys VR1

2 zo 1 oktober 14:30 RKSV Nuenen VR1 - UDI'19/CSU VR1

3 zo 8 oktober 11:00 UDI'19/CSU VR1 - Orion VR1

4 zo 15 oktober 13:00 De Tukkers VR1 - UDI'19/CSU VR1

5 zo 29 oktober 11:00 UDI'19/CSU VR1 - SV Someren VR1

6 zo 5 november 13:00 VV FSG VR1 - UDI'19/CSU VR1

7 zo 12 november 11:00 UDI'19/CSU VR1 - FC Eindhoven AV VR2

8 zo 19 november 12:30 FC Berghuizen VR1 - UDI'19/CSU VR1

9 zo 26 november 11:00 UDI'19/CSU VR1 - Bavel VR1

10 zo 3 december 14:30 Trekvogels VR1 - UDI'19/CSU VR1

11 zo 10 december 11:00 UDI'19/CSU VR1 - DSE VR1

NR DATUM TIJD WEDSTRIJD

12 zo 28 januari 14:00 Victoria Boys VR1 - UDI'19/CSU VR1

13 zo 4 februari 11:00 UDI'19/CSU VR1 - RKSV Nuenen VR1

14 zo 25 februari 11:00 Orion VR1 - UDI'19/CSU VR1

15 zo 3 maart 11:00 UDI'19/CSU VR1 - De Tukkers VR1

16 zo 17 maart 12:00 SV Someren VR1 - UDI'19/CSU VR1

17 zo 24 maart 11:00 UDI'19/CSU VR1 - VV FSG VR1

18 zo 7 april 13:00 FC Eindhoven AV VR2 - UDI'19/CSU VR1

19 zo 14 april 11:00 UDI'19/CSU VR1 - FC Berghuizen VR1

20 zo 21 april 14:30 Bavel VR1 - UDI'19/CSU VR1

21 zo 12 mei 13:00 UDI'19/CSU VR1 - Trekvogels VR1

22 ma 20 mei 13:00 DSE VR1 - UDI'19/CSU VR1
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RUimte voor           talent

Udenseweg 2

CU@campusuden.nl

www.campusuden.nl

@campusuden

 VOEL JE WELKOM

©  STUDIEPLEK

©  TUSSENJAAR 
©  STAGES

©  STUDIEKEUZE

©  ACTIVITEITEN

©  VACATURES

©  CAMPUS FIT

©  NETWERKEN

©  CO-WORK RUIMTE

©   MEEBOUWEN ALS COMPAGNON?

 

"Ook al ga ik straks in een
 andere stad studeren, ik blijf 

gewoon in Uden sporten."
 Joost van Lankvelt

https://campusuden.nl/
https://www.oteoptics.nl/


Al 25 jaar
een betrokken 
partner in uw 

fi nanciële 
zekerheid én 
sponsor van 

UDI’19!

VERZEKERINGEN

HYPOTHEKEN

PENSIOENEN

FINANCIEEL ADVIES

Loopkantstraat 10  |  5405 NB Uden  |  Postbus 396  |  5400 AJ Uden  |  T 0413 252154   E info@delaat-assurantien.nl 

www.delaat-assurantien.nl

https://delaatassurantien.nl/


Scherp vanaf
de aftrap.

Ga naar www.csu.nl

Vanaf de aftrap er voor 100% tegenaan. Met een 
doelgerichte tactiek gaan voor het maximale resultaat.
En scoren voor het oog van het publiek waarvoor je het doet. 
Het team van UDI’19 aan de bal, het team van CSU
in de schoonmaak. Want scherp zijn maakt het verschil.
CSU. Trotse hoofdsponsor van UDI’19. 
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